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bÜlEnT ARSlAn
OTURAn HOcA DEĞil 
GEZEn HOcA

TAnSU SARı
3 TRAnSFERlE bAşlADık
ikiSi çOk TAnıDık

HARUn ATA
HAklı GURUR

R.SERTAç kAySERiliOĞlU
FEnER-bAHçESi TREn
iSTASyOnU’nDA inEn
ATA FEnER-bAHçESi’nDE

cEnGiZ TOkGÖZ
Ali kOç'A TEbRiklER

ATilA bARTın
kUPA şAMPiyOnUn
MÜZESinDEDiR

yAlçın TÜRk
JESUS MEMnUn,
FUTbOlcUlAR MUTlU

lEVEnT DOnDURAn
FEDERASyOn’Un
ZORlU SEçiMlERi...

cEMil TURAn
bAşARının SıRRı
ARkADAşlık
VE inAnMışlıkTıR

33 TRAnSFERlE bAşşşlADDık
iikiSi ççOk TATAT nıDık

ARDA çOk çAlışAcAk, 
bAşkA AlTERnATiFi yOk

POTADA 10. ZAFER

AAAAAAAAAAARRRRRRRRDDDA çOk çAlışşşşşşşşAccccccccAAAAAAAAkkkkkk,
Şenol Ustaömer
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

Çerkeşli OSB Mahallesi İmes Organize Sanayi Bölgesi 20. Cadde No:11 G23A17D2A Pafta 625 Ada 25 Parsel Dilovası-Kocaeli
info@asilktl.com        www.asilktl.com

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

0216 906 10 10
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Senol UstaömerSenene onon.
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Süper FenerS

ATİLA BARTIN

Yetenekli oyuncuları üretiyo-
ruz, fakat üretime kazandıra-
mıyoruz. Bu gençleri A takıma
kazandırmak için genç milli ta-
kımlarda gelişimlerini tamamlı-
yoruz. Bu gençlerin milli
takımlara kazandırılmasında
kulüplerin büyük katkıları
emekleri var.

Bizim onlara verdiğimiz
Avrupa arenasındaki
şansı iyi değerlendirdik-
lerinde önleri açılıyor
ve yurt dışına transfer-
leri kolaylaşıyor. 

Fenerbahçe Arda’yı 
kulübede tutmaması
lazım. Böyle bir yete-
neği kulübede tutmak
sadece Türk futbolu
değil dünya futbolu için
de bir kayıptır. 
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“Avrupa’nın en genç milli 
takımı, Türk milli takımıdır”

Süper FenerS

n Futbola nasıl ve nerede başladınız? 
n Ben 1961 Trabzon doğumluyum haliyle şehrimin takımı-
nın altyapısından yetiştim. Trabzonspor’un şampiyon ol-
duğu 1980-1981 ve 1983-84 sezonlarında kadroda
yer aldım.1980-1988 arası Trabzonspor’da oy-
nadım. Burada 2 şampiyonluğun yanı sıra
1 Türkiye Kupası, 2 Cumhurbaşkanlığı
ve 2 de Başbakanlık Kupası kazandı-
ğımız maçlarda doynadım.
1988’de Fenerbahçe’ye transfer
oldum. Fenerbahçe’nin 1988-89 se-
zonu 103 gollü şampiyonluğunda
sol bek mevkiinde ilk 11’de  ve
sezon boyunca tüm maçlarda oy-
nayan tek futbolcu bendim.
n Savunma oyuncusu olmana
rağmen bir forvet gibi adeta leblebi
gibi gol attığın ve attırdığın söylenir.
Bunu nasıl yorumlarsın?
n Benim o sezon attığım ve attırdığım gol-
ler dersek daha doğru olur. Özellikle duran
toplarda, bilhassa kaleye yakın frikiklerle attığım
çok goller vardır. Bu özelliklerimle oynadığım takım-
larda sonuca gitme açısından faydalı oldum. Hatta şampi-
yonluklar yaşadığım Trabzon ve Fenerbahçe’nin

şampiyonluklarında benim attığım gollerin çok önemi var.
n 103 gollü başarının anahtarı neydi?
n Veselinoviç hocamız hepimizi gol bölgelerine itiyordu.

Onun savunması hücumdu. Ben sağ açığı tu-
tacağıma sağ açık beni tutuyordu. Sistem sa-

dece gol atmak üzerine kurguluydu. O
sezon ben 2 tane, Rıdvan 2 ve Aykut 3

penaltı kaçırmıştık bunun yanında ka-
çırdığımız gollerin haddi hesabı
yoktu. O sene, o golleri atsaydık en
az 120 golle ligi bitirirdik. Dediğim
gibi başarının anahtarı hocamızın
bize hücum futbolunu çok iyi uy-
gulatmasıydı. Birde tesadüfen ye-
tenekli oyuncuların bir arada
olması önemliydi. O sezon Müjdat,

Nezihi ve Schumacher haricinde
oynayan herkes gol atmıştı. Takımda

hem iyi bir ruh ve arkadaşlık vardı. Yö-
netimde çok iyiydi Başkanımız Tahsin

Kaya sezonu çok iyi yönetti, hiçbir fedakar-
lıktan kaçınmadı. Bu da başarının anahtarla-

rından biriydi..
n Futbol yaşamında müthiş bir kariyer ortaya çıkardın. 
n Futbol yaşantım boyunca 3. Süper Lig şampiyonluğu ya-

“A“A“ vrupupu a’nın
tatat kımı, Türkrkr m
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şadım, bunun ikisi Trabzonspor’da, diğeri de Fenerbah-
çe’de. Fenerbahçe’de ayrıca 1 Türkiye Kupası, 1 Cumhur-
başkanlığı Kupası ve 2 Başbakanlık Kupası şampiyonluğu
sevinci yaşadım.                                                                                                                                                 

1994 yılında oynanan Trabzonspor ve Fenerbahçe maçı
ile jübile yaparak futbola veda ettim… Çok muhteşem bir
ortamda, yağmur olmasına rağmen stat ful doluydu. Her iki
kulübün taraftarları beni yalnız bırakmadıkları için yıllar
geçse de hepsine tekrar teşekkür ederim.
n Kaç kez milli oldun?
n Millî formayı ilk kez 2 Aralık 1980'de Çe-
koslovakya'ya karşı 3-0 kaybedilen Avrupa
Şampiyonası Eleme maçında "ümit milli"
olarak giydim. 22 Aralık 1984'te özel maçta
Lüksemburg'a karşı da ilk kez A Millî oldum.
9 kez ümit, 10 kez olimpik ve 3 kez A millî
olmak üzere toplam 22 kez ulusal takımda
forma giydim. 
n Futbol yaşantında unutamadığın bir
anın var mı?
n Futbol yaşantımda hiçbir zaman unuta-
mayacağım çok anılarım var ama en
önemlisi; Sene 1982 Cumartesi günü
babam rahmetli oldu. Pazar günü Göz-
tepe ile maçımız var, hocamız Ahmet
Suat Özyazıcı, “Herkes büyüklerinden,
ailelerinden birilerini kaybediyor ama
koskoca Trabzon seyircisi seni bekliyor,
oynamak zorundasın” dedi. Maça çıktım
frikikten gol attım ve maçı da kazandık.  Maç bitiminde
bütün stat ayağa kalktı, ben gözyaşları içerisinde soyunma
odasına gittim. Bugünü unutmam asla mümkün değil. 
n TFF hangi görevlerde bulundunuz, şimdi görev ala-
nınız nedir?
n Şu an TFF Genç Milli Takımlar Sorumlu Yardımcı-
sı’yım. Daha önce bütün yaş gruplarında görev yaptım.
Türkiye de çok yetenekli oyuncular var önemli olan bizim
onlara güvenmemiz. Biz kulüplerin altyapısında olan 13-14
yaş gruplarını takibe alıyoruz, onları bu yetenekli oyuncuları

üretiyoruz, fakat üretime kazandıramıyoruz. Bu gençleri A
takıma kazandırmak için genç milli takımlarda gelişimlerini
tamamlıyoruz. Bu gençlerin milli takımlara kazandırılma-
sında kulüplerin büyük katkıları emekleri var.

Avrupa’nın en genç milli takımı, Türk milli takımıdır.
Bizim görevlerimiz kenarda köşede kalmış değerleri bulup
ortaya çıkarmak ve Türk sporuna kazandırmak… Bizim on-
lara verdiğimiz Avrupa arenasındaki şansı iyi değerlendir-

diklerinde önleri açılıyor ve yurt dışına transferleri
kolaylaşıyor. Bunun birçok örnekleri var
Melih Demiral, Çağlar Söğüncü,
Ozan Kabak gibi.
n Arda için neler söylersin?
n Arda’nın futbolculuk konusunda bir sı-
kıntısı yok. Arda’nın süre alıp ilk 11’de
oynaması lazım. Yeteneklerini her oyuna
girişinde gösteriyor. Oyun içinde özgü-
veni çok yüksek, futbol zekâsı olarak üs-
tünlük sağlamış. Tavırlarıyla, sevimli
sempatik. Arda’yı bütün takımlar ve taraf-
tarlar tanıdı ve sevdi. Bundan sonrası
onun elinde. Arda başarılı ve futbol oyna-
mak istiyorsa çok çalışacak, başka alter-
natifi yok. Fenerbahçe Arda’yı kulübede
tutmaması lazım. Böyle bir yeteneği kulü-
bede tutmak sadece Türk futbolu değil
dünya futbolu için de bir kayıptır. Arda bu
formayı giyecek seviyeye gelmiştir.
n Bu sezon Fenerbahçe’nin hedefi ol-
mazsa olmaz şampiyonluk siz ne dersi-

niz?
n Bence Fenerbahçe İsmail Hoca ile devam etmeliydi.
Şampiyonluk isteyen çok takımlar var. Bu yapılanma 3-4
sene önce hazırlanmalıydı. Mademki yabancı hoca tercih
ettiniz, hocanın isteği doğrultusunda yapacağınız transfer-
lerle takım oluşur.
Bu sene illa şampiyonluk garantisi yok. Burada devamlılık,

istikrar çok önemli.  Ardından zaten başarı gelir..

Süper FenerS
1988-1989 sezonunda, Yugoslav
teknik direktör Todor Veselinovic
yönetiminde 103 gol atarak en
yakın rakibi Beşiktaş’ın 10 puan
önünde şampiyon olan Fener-
bahçe.

Ayaktakiler: Harald Schu-
macher, Taygun Erdem, Nezihi
Tosuncuk, Hasan Vezir, Oğuz
Çetin, Turan Sofuoğlu.

Oturanlar: Rıdvan Dilmen, Müj-
dat Yetkiner, Şenol Ustaömer,
Hakan Tecimer, Aykut Kocaman.
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9 puan geriden gelip anasının
ak sütü gibi helal olan 2011 se-
zonu şampiyonu Fenerbah-

çe’dir.                     
Bunun kanıtı da Trabzonsporlu

bir fanatiğin çalmaya çalıştığı kupa
sahibindedir yani Fenerbahçe’nin
müzesindedir. Buna rağmen hala
resmi sitesinde 2011 şampiyonu
biziz diyen bir anlayış bence ger-
çek olamaz. Bu kendi kendilerini
inkar etmekten öte gitmez..

Bu sezon Trabzonspor’un kazandığı kupa bile şaibelidir,
itilerek zorla şampiyon yapılmışlardır. Gözler yalan söyle-
mez.

Buna bağlı olarak 3-Temmuz-2011 Feto kumpasının
bugün 11. Yıldönümü. Futbolcu ve yöneticilerinin tutsak
edildiği bu dönemde maddi ve manevi olarak çok acılar çe-
kildi. Fenerbahçe taraftarı ve camiası kulübüne, başkanına
ve futbolcularına sahip çıkarak, tarihte görülmemiş bir des-
tekle dost’a,  düşmana ne kadar büyük olduğunu parmak
ısıtırcasına göstermiştir. Bu haklılığımız da hukuki olarak
onaylanmıştır. Bundan sonra maddi hasarlarımızın gideril-
mesi için yapılacak olanlardır. Bunu da yönetim hakkı ile
yerine getirecektir.

Bu sezonu da ikinci bitiren Fenerbahçe’de Ali Koç yö-
netimi,  İsmail Kartal’ın ardından Jorge Jesus'u getirerek
ilk transfer hamlesini yeni hoca ile başlattı. Kariyeri başarı-
larla dolu olan Jesus, Portekiz'in Santa Clara takımında
forma giyen 23 yaşındaki Brezilyalı yıldız Lincoln Henri-
que’yi istedi. Ardından bir dönem GS’da forma giyen 27 ya-
şında Gine asıllı Armindo Bruma'yı da sarı Lacivert renklere
bağlattı. Fenerbahçe 3. transferini de geçtiğimiz sezon Ka-

ragümrük’te başarılı grafik çizen
24 yaşında olan Emre Mor ile
yaptı.

Ali Koç yönetiminin görevde
bulunmasının 4. Yılında bana göre
çok olumlu adımlar atılıyor.  Bu-
rada önemli olan, Fenerbahçe ta-
raftarının ve camianın
şampiyonluğa susamış olması.Yö-
netimin de bu bilinçte olduğu attığı
adımlardan belli oluyor. Şu gerçek
de var ’ki ekonomik kriz içinde olan

ülkemiz de futbol ve diğer branşlara yatırım yapmak her yi-
ğidin işi değil.                                       

Ayrıca bu sezon kombine satışlarına yapılan fahiş zam-
lar, birçok taraftarın stada gelmesini engelleyecek. Bilet fi-
yatları ile forma fiyatları da kombine oranına göre pek cazip
fiyatlı olmayacağı aşikâr. Maalesef bunlar acı ama gerçek-
ler. 

Fenerbahçe camiası bu sene diğer senelere göre şam-
piyonluğa daha çok inanıyor. Ali Koç başkanın kulüpler bir-
liğine seçilmesi, Fenerbahçe’nin haklarının daha yakından
takip ve müdahalesi için önemlidir diye düşünüyorum.

Fenerbahçe erkek basket takımı da bu sezon çıtayı yük-
seltecek. Yeni baş antrenör  Dimitris Itoudis ile anlaştı.
Basketbol arenasında birçok başarıya imza atan tecrübeli
Hoca’nın Fenerbahçe’de hedefi Euro şampiyonluğu. Fe-
nerbahçe de bir başka transfer de takımdan ayrılan Jan Ve-
sely’in  yerine düşünülen 2.70 lik 110 kg ağırlığı ile fizik
yapısı itibari ile tam pivot olan Yoan Makoundou.Taraftarı
büyük ölçüde heyecanlandıracak bir oyuncu.

Anlaşılan bu sezon yeşil çimler ve parkelerin  kralı Fe-
nerbahçe olacak.. Başarılar FENERBAHÇE

2010-2011 şampiyonluğumuzda takımımızın teknik direk-
törü olarak görev alan Aykut Kocaman 3 Temmuz’un 11.
yıl dönümünde süreç ile ilgili konuştu:
3 Temmuz’un tertemiz bir sayfa olduğu kanıtlandı ki zaten

öyleydi. Ancak diğer taraftan da hemen bir cümleyle götür-
düklerini de belirtmekte fayda var diye düşünüyorum.
Unutmamak lazım. Özellikle de bütün Fenerbahçelilerin unut-
maması gereken bir dönem.

Fenerbahçe tarihinin en parlak dönemlerinden bir tane-
siydi. Son 8 yıl içinde 4 şampiyonluk, 3 tane ikincilik, iki tanesi
de son maçta kaybedilmiş ikincilik… 2011 itibarıyla 5 ana
branşta şampiyonluğun geldiği gündü. Hatırlamamız gereken
en önemli şeylerden bir tanesi, bunu özellikle de bütün Fe-
nerbahçeliler için söylüyorum,  çünkü bugünden sonra kayıp-
lardan ziyade kazanca ki benim zihnim bu tarafa doğru
yöneliktir, daha çok kazanca, ‘nasıl kazanabiliriz?’ kısmına

yöneliktir. Dolayısıyla kayıplara
dönmek değil ama tekrar bir hafıza
tazelemekte fayda olduğunu düşün-
düğüm için söylüyorum. Fenerbah-
çe’nin diğer kulüplerden ayrılan bir
tarafı vardı! Çok ciddi şekilde kulü-
bünün bütün geleceğini alt üst
eden, büyümesini, gelişmesini al-
tüst eden ciddi şekilde ‘üstünden
silindir geçti’ diyebilirim. Kum-
paslar karşı karşıya kaldı.
Hem kulübün gelişimi hem
kişilerin hayalleri, beklen-
tileri ellerinden çalındı.
Acı bir dönemdi. Unut-
mamamız gerekiyor. 
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2011 SEZONU ŞAMPİYONU FENERBAHÇEDİR,
KUPASI DA MÜZESİNDEDİR

Eski Teknik Direktörümüz Aykut Kocaman:
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Sezon hazırlıklarına başlayan Fener-
bahçe’de teknik patron Jorge Jesus ilk
günden inisiyatifi ele aldı. Portekizli

hoca antrenmanlarda futbolcular kadar
hırslı. Bunu gören oyuncular tüm söyle-
nenleri eksiksiz uyguluyor. Dolayısıyla Sa-
mandıra Tesislerinde her şey yolunda
gidiyor. Jorge Jesus memnun, futbolcular
mutlu. Fenerbahçe 19 Temmuz’da Dinamo
Kiev ile Şampiyonlar Ligi ön eleme ilk ma-
çını oynayacağı için erken top başı yaptı.
Bu yüzden yaklaşık 10 gün içinde üç hazırlık maçı da oy-
nayıp ikinci etap kamp için Viyana’ya gitti. İstanbul’da oy-
nanan 3 hazırlık karşılaşmasında iki galibiyet bir beraberlik
alan sarı lacivertliler Viyana’da da ilk test maçında Valen-
cia’nın kurnazca attığı gol ile 1-0 kazanmasını bildi. Fener-
bahçe dört maçta 11 gol atarken kalesinde de 5 gol gördü.
Adı üstünde hazırlık dönemi… Maçlardaki tempoya bakıp,
Fenerbahçe’nin iyi ya da kötü olduğu yorumları yapılamaz.
Çünkü bu maçlar asla ölçü olamaz. Rakipler zayıfta olsa
Fenerbahçe dört hazırlık maçında hiç yenilgi almayıp iyi
oyun ve mücadele anlamında iyi gözükerek dikkat çekti.
Özellikle önde basarak rakibe hücum başlangıcı imkânı ta-
nınması Jorge Jesus’u memnun etti. Antrenmanlarda ve
hazırlık maçlarında forma alan futbolcular Jesus’un uygu-
lamak istediği sistemi oyuna yansıtmak için her şeyi yaptı.
Viyana’da Partizan maçı sonrası kameralara konuşan sarı
lacivertli oyuncular, Jesus’tan çok memnun olduklarını be-
lirtirken, çalışma sistemi ve oyun anlayışının da farklı ol-
duğunu dile getirdiler. Portekizli teknik adam 4-1-3-2 dizilişi
ile takımı oynatacak gibi duruyor. Bu sistemde her an 4-4-

2’ye geçme imkânı da var. Jorge Jesus
oyuncu grubunun kısa sürede istediği
sisteme uyum sağlayacağına inanıyor.

Fenerbahçe Lincoln ve Bruma’dan
sonra Emre Mor’uda transfer etti. Geçti-
ğimiz sezon Karagümrük’te başarılı bir
performans koyan Emre Mor hamlesi
Jorge Jesus’u da memnun etti. Dinamo
Kiev ile oynanacak ilk Şampiyonlar Ligi
ön eleme maçına kadar Jesus’un iki
transfer daha yapması gündemde. Baş-

kan Ali Koç ile görüşen Portekizli teknik adamın bir ön li-
bero bir forvet istediği duyumları var. İki bölgeye alınması
düşünülen futbolcuların uzun boylu olmasını isteyen ve
bunu başkan Ali Koç’a ileten Jorge Jesus, Dinamo Kiev
maçına kadar iki transferinde gerçekleşmesi durumunda
her şeyin daha güzel olacağını söyledi. Fenerbahçe’de
Jorge Jesus’un kısa sürede takım üzerinde belli bir haki-
miyet kurduğu, futbolcularında kariyerli hocaya saygıda
kusur etmediği gözlemlendi. Her şey Jesus’un istekleri
doğrultusunda planlanıyor. Takımdan ayrılacak oyuncular
belirlendi, ön libero ve forvet transferi de gerçekleşirse ki
mutlaka olacak, o zaman Portekizli hocanın eli çok güçle-
necek. Fenerbahçe’nin iyi oyunculardan oluşan bir iskelet
kadrosu vardı. Bu ekip yeni hoca ve takviyeler ile daha da
etkili duruma geldi. Oyuz milyonluk sarı lacivertli camia 8
senelik şampiyonluk hasreti ve Cumhuriyet’in 100. Yılında
büyük kupayı alma arzusuyla yanıp tutuşuyor. Kombinele-
rin hemen hemen tümünün satılması taraftarında mutlu
sona çok inandığının göstergesidir.  

Feenerbahçe Tekerlekli Sandalye Basketbol Takımımız, HDI Sigorta
Tekerlekli Sandalye Basketbol Süper Ligi play-off final serisinde kar-
şılaştığı Gazişehir Gaziantep Tekerlekli Sandalye Basketbol’u 2-1’le

geçerek şampiyon oldu.Sezon başında 1907 Fenerbahçe Derneği’nden
Kulübümüze devri gerçekleştirilen Fenerbahçe Tekerlekli Sandalye Bas-
ketbol Takımımız, ilk sezonunda mutlu sona ulaştı ve Erkek Basketbol,
Kadın Basketbol ve Fenerbahçe Koleji Safiport Takımlarımızın ardından
2021-2022 sezonunu şampiyonlukla tamamladı.
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Başkan ALİ KOÇ 3 Temmuz yıldönümünde, kulübü-
müzün tamamen aklandığı, belirterek, masumiye-
tinin hukuki olarak da tescillenmesinin ardından bu

3 Temmuz’da hayata geçirdiği kampanyaya dair açıkla-
malarda bulundu.

“Bu 3 Temmuz, bizim için çok önemli. Zira 2011 yılın-
dan beri ilk kez bir 3 Temmuz’da ayağımızdaki
FETÖ bağından kurtulmuş, söylediği her sözün doğ-

ruluğu Yargıtay tarafından da kanıtlanmış olarak bura-
dayız. O yüzden bu 3 Temmuz’da yönetim olarak bir
karar verdik. Bu 3 Temmuz’da bambaşka bir mesaj
olsun istedik. Fenerbahçeliler olarak 10 yıldır çok ko-
nuştuk, çok haykırdık, çok bağırdık, çok mücadele ettik.
27 Aralık 2021’deyse Yargıtay bir karar verdi; Fenerbah-
çe’nin haklılığı resmen kanıtlanmış oldu! Devran döndü!
Kim haklı, kim çamur attı apaçık ortaya çıktı ve ‘biz su-
suyoruz’ dedik! 

Bugüne geldiğimizde Fenerbahçe; çoluğuyla çocu-

ğuyla, genciyle yaşlısıyla, başka-
nıyla yönetimiyle, sporcularıyla ve
çalışanlarıyla Yargıtay kararına
kadar topyekun bir mücadele
verdi. Aslında bu videoda milyon-
ların emeği vardır. Bu mücade-
lede milyonların çabası, emeği
vardır. Hepsi Fenerbahçe’nin ma-
sumiyetinin temsilidir. Bugün biz
burada her bir değerimizle dimdik
duruyoruz. Haklılığımızla susuyo-
ruz ve şimdi konuşması, hesap ver-
mesi gerekenleri bekliyoruz!

3Temmuz 2011 Fenerbahçe’ye
kurulan kumpasın 11. yıl dö-
nümü. O dönemde Türkiye’de

futbolcu olarak belli bir yere gelmiş,
Yönetici olarak başarının zirvesine
ulaşmış kişilere yapılan bu zülüm
hiçbir zaman unutulmayacaktır.                                                                                                                                                        

En büyük tesellimiz taraftar ve ca-
miamızın bu kumpasta başından so-
nuna kadar kulübünün yanında
olmasıdır. Özellikle Başkanına, yönetimine ve bizlere
sahip çıktılar, bizleri yalnız bırakmadılar.                               

Bu davranış kumpasçıların hiç beklemediği bir
birliktelikti. Neticesinde Fenerbahçe ve yöneticiler ak-
landı, masumiyetleri hukuki olarak karara bağlandı.
Bundan sonrası zararların tazmini için yapılacaklar.
Tabii bizlerin bir yıl özgürlükten mahrum olmamızın be-
deli de kolay karşılanamayacaktır.

Feto açısından bakarsak onlar için pek bir şeyin de-
ğiştiğini düşünmüyorum. Belki kulvar değiştirmiş olabi-
lirler ama amaçları hep aynıdır. Allah bu ve bunun gibi
unsurlardan milletimizi ve vatanımızı korusun.

Fenerbahçe’de Jesus dönemi
başladı. Yapılan 3 transfer de
olumlu. Hazırlık maçlarında hoca
takımı ileri de ve geride çok sıkı
pres anlayışını uygulatmaya çalışı-
yor. Bu taktik için oyuncuların fizik-
sel güçlerinin çok dayanıklı olması
lazım. Sanırım bunu da kadro ge-
nişliğinden istifade ederek sağlaya-
cak. 

Hazırlıklara erken başlanması olumlu zira önümüzde
şampiyonlar liginin ön eleme maçı var. Burada rakip Di-
namo Kiev. Zorlu bir sınav olacağı muhakkak.

Bu sezon Fenerbahçe Avrupa da ve Türkiye de ba-
şarılı olması lazım. Özellikle  bu sezon sonunda şam-
piyonluk ipini göğüslemesi lazım. Baktığımız zaman
yapılan doğrularla bunun olmaması için bir neden yok.
Bir toplulukta konu ister spor ister başka şey olsun, bir-
liktelik, arkadaşlık ve inanmışlık olursa başarı muhak-
kak gelecektir. Bunun için var gücümüzle takımı ve
yönetimi desteklemeliyiz.. 

imine ve bizlere
ar

Hazırlıklara erk
şampiyonlar liginin

mine ve bizlere Hazırlıklar

Cemil
TURAN

BAŞARININ SIRRI ARKADAŞLIK 
VE İNANMIŞLIKTIR

ğuyla, genciyle yaşlısıyla, başka-
nıyla yönetimiyle, sporcularıyla ve
çalışanlarıyla YaYaY rgıtay kararına
kadar topyekun bir mücadele
verdi. Aslında bu videoda milyon-
ların emeği vardır. Bu mücade-
lede milyonların çabası, emeği
vardır. Hepsi Fenerbahçe’nin ma-
sumiyetinin temsilidir. Bugün biz
burada her bir değerimizle dimdik
duruyoruz. Haklılığımızla susuyo-
ruz ve şimdi konuşması, hesap ver-
mesi gerekenleri bekliyoruz!

BAŞKAN ALİ KOÇ: FENERBAHÇE İÇİN ARtıK KONuŞMA 
dEğİL, Bu PROFESYONEL YAPıdAN HESAP SORMA vAKtİdİR!
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Türk futbolunun yönetim katı, deği-
şim, iletişim teknoloji ve çağdaşlığı
sevmiyor... Bu ne zaman başladı

derseniz, futbolu siyasetin kıskacından
kurtarmak için “özerk” kıldığımız gün-
lerde başladı... Turgut Özal’ın hamle-
siyle özerk olan Türk futbolu, artan
nimetlere de kavuştu doğal olarak ve
sonuçta bir cazibe merkezi olup çıktı...

Ve en acısı, Türk futbolu özerk ol-
duğu günden bu yana siyasetin daha
çok ilgi alanına girdi. Biz onu siyasetin
gölgesinden kurtaralım dedikçe, bu
özerk yapı siyasetin de iştahını ka-
barttı...

mehmet Büyükekşi, özünde “atan-
mış” görünürde ise, seçilmiş bir Baş-
kan. Kendisini tanımam. İş
dünyasındaki başarılarını, sporla ilişki-
sini sonra sonra öğrendik. 

Türk futbolu, günümüzde son de-
rece kritik bir noktada. Son yıllarda, fut-
bolun çok daha içinden geldiğini
düşündüğümüz başkanların elinde; pi-
yasa değeri düşmüş, kurumlarının iş-
levleri tartışılık hale gelmiş, Dünya
futbolunun hamlelerine ayak uydur-
maktan uzak kalmış olan Türk futbolu,
bugünden itibaren “reform” gerektiren
adımlara gereksinim duyuyor...

İşte Büyükekşi ve
arkadaşları,
böylesine
ciddi bir
tabloyla

karşı karşıya... Çünkü hakemlik kuru-
mundan tutun da, dış ilişkilerine, hatta
medya ayağına kadar delik deşik
olmuş bir federasyon devraldılar. Ata-
cakları adımların, yapacakları hamlele-
rin “yama” olma ihtimali yok, çünkü bu
kadar çok delik yamayla tıkanmaz. 

Kararlı, dinamik, bilinçli, bilgili, iyi ni-
yetli ve en önemlisi tarafsız ve köklü
hamleler yapmak zorundalar. 

Mehmet Büyükekşi adı
ilk duyulduğunda
ortalıkta uçuşan
spekülatif yo-
rumların, ha-
berlerin ve
değerlen-
dirmelerin
aslında
çok da
bir
önemi
yok. 

“Ainesi iştir kişinin lafa bakıl-
maz” misali, biz de bu noktadan sonra
durup Büyükekşi’nin her adımını izle-
yeceğiz.

Kendisiyle ilgili aldığım 
Gaziantep kaynaklı referans-

lar iyi. Büyükekşi için genel
değerlendirme, etki altında
kalmayan, yanlışa asla izin

vermeyen, doğru hamle-
ler yapacak kadar

kararlı ve reformist
kararların altına
imza atabilecek

kadar da korkusuz
olduğu.

Futbol federasyonu
içine çöreklenmiş bazı
odakları oradan temiz-

leyerek işe başlayaca-
ğına da kesin gözüyle

bakılıyor.
Benim de kendisinden

beklentilerim var elbette. Yakı-
nındakiler bu konuları ona ne

kadar anlatır, nasıl yönlendirir bile-
mem. Ama atması gereken

adımları özetleyebili-
rim...

Türk futbolunun yönetim katı deği- karşı karşıya Çünkü hakemlik kuru- “A“A“ inini esi işişi titit riri kikik şişi inini inini lalal fafaf bakıkık l-l-l

Federasyon’un
zorlu seçimleri...

TEMMUZ 2022 GÜNDEM Süper FenerS

KONUK YAZARKONUK YAZAR

Levent
DONDURAN

ş ğ
sonuçta bir cazibe merkezi olup çıktı...

VeVeV en acısı, Türk futbolu özerk ol-
duğu günden bu yana siyasetin daha
çok ilgi alanına girdi. Biz onu siyasetin
gölgesinden kurtaralım dedikçe, bu
özerk yapı siyasetin de iştahını ka-
barttı...

mehmet Büyükekşi, özünde “atan-
mış” görünürde ise, seçilmiş bir Baş-
kan. Kendisini tanımam. İş
dünyasındaki başarılarını, sporla ilişki-
sini sonra sonra öğrendik.

Türk futbolu, günümüzde son de-
rece kritik bir noktada. Son yıllarda, fut-
bolun çok daha içinden geldiğini
düşündüğümüz başkanların elinde; pi-
yasa değeri düşmüş, kurumlarının iş-
levleri tartışılık hale gelmiş, Dünya
futbolunun hamlelerine ayak uydur-
maktan uzak kalmış olan Türk futbolu,
bugünden itibaren “reform” gerektiren
adımlara gereksinim duyuyor...

İşte Büyükekşi ve
arkadaşları,
böylesine
ciddi bir
tabloyla

, , ç , g , y
yetli ve en önemlisi tarafsız ve köklü
hamleler yapmak zorundalar.

Mehmet Büyükekşi adı
ilk duyulduğunda
ortalıkta uçuşan
spekülatif yo-
rumların, ha-
berlerin ve
değerlen-
dirmelerin
aslında
çok da
bir
önemi
yok.

lar iyi. Büyükekşi için genel
değerlendirme, etki altında
kalmayan, yanlışa asla izin

vermeyen, doğru hamle-
ler yapacak kadar

kararlı ve reformist
kararların altına
imza atabilecek

kadar da korkusuz
olduğu.

Futbol federasyonu
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Bir kere Futbol Federasyonunun idari ve tek-

nik tüm kadrolarında iyileştirme yapmak zo-
runda...

Dış ilişkileri geliştirip FİFA ve UEFA ile sağlıklı
temaslar kurup, ülke futbolumuzun yapısıyla on-
ların kararları arasındaki imkansızları onlara an-
latması lazım. En azından bir örnek vermek
gerekirse, FİFA alt yapıya bile pro lisanslı teknik
adamı şart koşarken, ülkemizde pro lisanslı tek-
nik adamları amatör liglerde bile görevlendirme-
niz mümkün değil. Yani, bizim kadro yapımızı,
insan yapımızı dile getirip belirli esneklikler ka-
zandırmalı.

Türk futbolunun en büyük yarası,
MHK ve hakemler. Olmuyor. Ne 
yapsanız, buradaki rütbesel 
dengeleri, adil dengelere çeviremi-
yorsunuz. Hakemliğimizin özellikle
üst klasmanının içi boşaldı. Yeni olu-
şumda her denge önemli. Gerekirse
MHK’yı Başkanlık değil, Eşbaşkanlık
sistemine evirmeli. Teknik ve idari eş-
başkanlıklar ile hakem atamalarında
kaos ve tek adam keyfiliği ortadan 
bu yolla kaldırılabilir. 

VAR hakemliği de önemli. Onu da daha ku-
rumsal, daha objektif ve daha denetlenebilir bir
hale getirmeli. Mesela, hakemin VAR odasıyla
yaptığı görüşme kayıtları, gerekirse açıklanabil-
meli.

Takımlardaki yabancı ve yerli oyuncu sayıla-
rını belirlemede kesinlikle tüm takımların sözüne
kulak vermeli. Bu iş, hem milli takımı ilgilendiren,
hem geleceğimizi ilgilendiren hem de uluslarara-
sında günlük başarılarımızı ilgilendiren bir
konu... Birini düzeltirken ötekini yıkmak olmaz.

Ökkeş Özekşi, Gaziantep’in duayen
gazetecisidir. Benim de en az 40 yıllık
dostum. Mehmet Büyükekşi’nin özel-
likle kişisel yapısına ilişkin veri ve
yorumlarını ondan aldım. 

Ben Ökkeş dostuma sonuna
kadar kefilim ama, Türkiye Fut-
bol Federasyonu başkanlık
koltuğuna oturmuş Mehmet
Büyükekşi’ye kefil olmak
bize düşmez...

Biz elimizdeki feneri
onun bakış açısına çevirdik bir
parça. Bundan sonra icraat onun, yorum
bizim olacak. 

Umarım Türk futbolu en gereksinim
duyduğu bu ortamda en doğru adımları
atacak bir ekibe kavuşmuştur. Çünkü bu
ekibin hata yapma lüksü yok. Türk futbolu,
son yıllarda uçurumun kenarına kadar ge-
tirildi. Tek hata hepimizin uçurumun dibine
gönderir. 

Faik
ÇETINER

merT HaKan yandaŞ’a
meKTuP

Sevgili Mert Hakan, seni Sivasspor’dan beri takip ederim. Kır-
mızı-Beyazlı forma altında çok başarılı olup, müthiş bir çıkış
yakalayınca büyük kulüplerin radarına girdin. Fenerbahçe,

daha çok istediğinden paraya kıyıp seni transfer etti. Sarı-Laci-
vertli taraftarlar gelişine çok sevindiler.

İlk sezonunda bekleneni veremedin. Hem Erol Bulut hem de
Pereira seni ilk 11 düşünmediler. Bu haklı olarak psikolojini
bozdu. Bu yüzden forma şansı bulduğun maçlarda, yanlış anlama
ama tribünlere oynamaya başladın. Hakemlerin her kararına itiraz
ettin. Gereksiz sarı ve kırmızı kartlar gördün. Sosyal medyada
gündem oldun.

‘yenilgiyi kabullenmez’
Önceki gün eski hocan Rıza Çalımbay ile kulaklarını çınlattık.

Seni yere göğe sığdıramadı. Özetle, “Mert Hakan süper
karakterlidir. Ben Sivas’a geldiğimde genelde yedek so-
yunuyormuş. Onu hemen ilk 11’e monte ettim. Çok ba-

şarılı oldu, bize büyük katkı sağladı ve sonra haklı
olarak Fenerbahçe’ye gitti. Sahada agresif, saha dı-
şında çocuk gibidir. Yenilgiyi kabullenmez, bu yüzden
saha içinde çok hırçın gözükür. Ama asla tribünlere
oynamaz. İsmail hoca (Kartal) onu yeniden kazandı.
Milli Takım’a alınmayışı ise komedi” dedi.

Formayı yine kaparsın
Fenerbahçe’de son dönemlerde inanılmaz işler yap-

tın. Neden Milli Takım’a çağrılmadın, anlaşılır gibi
değil. Bu da sinirle- rini bozmuş olabilir

ama kafana takma. Jorge Jesus
ile senin için yeni bir dönem

başlıyor. Yeni transferler ile
kadro yine şişecek. Ben
inanıyo- rum ki, sen o

fo r - mayı yine kapar-
sın. Yeter ki, sadece

ve sadece futbol
düşün. Ne hakemleri, ne

de rakiplerini kafana takma.
En büyük desteğin, sana çok

güvenen Sarı-Lacivertli taraftarlar.
Şunu unutma ki, hem Fenerbahçe hem de
Milli Takım’da yer bulma şansın fazlasıyla
var. Hayırlı ve başarılı bir sezon geçirmen
dileğiyle...

NOT: Faik Çetiner'in bu yazısı 
Fanatik Gazetesi'nden alındı. 
Teşekkürlerimizle... 

KONUK YAZAR
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Önceki gün eski hocan Rızızı azaz ÇaÇaÇ lılıl mbay ile kula
Seni yere göğe sığdıramadı. Özetle, “M“M“ eMeM
kakak rarar ktetet rlrlr ilil didi idid riri .r.r Ben Sivavav s’a’a’ geldldl idid ğiği imimi deded ge
yuyuy nuyuyu oyoy rmrmr uş. Onu hemen ilili klkl 11’e’e’ mont

şarılı oldldl u, bizizi e büyüyü ük kakak tktkt ı sağlalal dı
olalal rarar k FeFeF nerbrbr ahçe’y’y’ eyey gittitit . Sahadadad a
şındadad çocuk gibibi ididi idid riri .r.r YeYeY nilili glgl iyiyi iyiy kakak bulllll elel n
saha içiçi inini deded çok hırçrçr ın gözükükük r.r.r Ama
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tın. Neden Milli TaTaT kım’a çağrılmad
değil. Bu da sinirle- rini b

ama kafana takm
ile senin için y

başlıyor. YeYeY ni t
kadro yine
inanıyo-

f o r - m
sın. Y

ve s
düşün. N

de rakiplerin
En büyük des

güvenen Sarı-Lac
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NOT:T:T FaFaF ikiki Çetitit nini er'i'i' nini
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Sarı-lacivertli yıldızlarımız, Anadolu Efes'i ING Basketbol Süper Ligi
Play-Off Final Serisi'nde 3-1 ile geçerek tarihindeki 10'uncu lig şampiy-
onluğunu elde etti. Daha önce 1990-1991, 2006-2007, 2007-2008,
2009-2010, 2010-2011, 2013-2014, 2015-2016, 2016-2017, 2017-2018
yıllarında kupayı müzesine götürme başarısı gösteren Fenerbahçe, 4
yıl aranın ardından tekrardan şampiyonluk sevinci yaşadı.

adolu Efes'i ING Basketbol Süü
e geçerek tarihindeki 10'uncu l
adol Efes'i ING Baske

POTADA ZAFER.

Kaptan Melih Mahmutoğlu 
iki yıl daha Fenerbahçe’de
2013-14 sezonundan bu yana formamızı

giyen ve takım kaptanlığı görevini yıl-
lardır başarıyla yerine getiren Melih Mahmu-
toğlu ile iki yıllık yeni sözleşme imzalandı. 
Melih Mahmutoğlu, formayı tam dokuz se-
zondur terletiyor ve bu süre zarfında bir Eu-
roLeague şampiyonluğunun yanı sıra beş
Türkiye Ligi, üç Türkiye Kupası, üç Cumhur-
başkanlığı Kupası şampiyonlukları yaşadı.

12 yıl aranın ardından tekrardan şampiyo

Kap
iki
201

g
lardır
toğlu
Melih
zond
roLea
Türki
başk

Teşekkürler
Aleksandar Djordjevic
Fenerbahçe Beko  başantrenörü yapan

Aleksandar Djordjevic ile yollar ayrıldı.
Kulüpten yapılan açıklamada: Değerli
antrenörümüz, takımımızda görev yaptığı
süreçte kazanma hırsı ve özverisiyle ek-
ibimize liderlik etmiş; takımımızın ING Bas-
ketbol Süper Ligi 2021-22 sezonu
şampiyonluğunda önemli pay sahibi olmuş-
tur. denildi
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Jan Veselylyl veda ettttt i
2014-15 sezonundan bu yana for-

mamızı giyen ve tarihi
başarılarda imzası olan  Jan Vesely
sarı lacivertt renklere veda etti. 

Jan Vesely ayrılığı sosyal me-
dyadan yaptı. Çekyalı oyuncu veda
mesajında, "Bu sözleri yazmak
benim için çok zor. 8 yıl sonra yol-
culuğumuz sona eriyor. Fener-
bahçe her zaman kalbimin
derinliklerinde olacak. İstanbul ve
Fenerbahçe, her zaman benim
evim olacak" diye yazdı. 

İstanbul’un simgelerinden 15 Temmuz
Şehitler, Fatih Sultan Mehmet ve Yavuz
Sultan Selim köprülerine dev Fener-
bahçe Beko bayrakları asıldıı.Dev
Fenerbahçe bayrakları, Türkiye
Cumhuriyeti Karayolları Genel Müdür-
lüğü ve İstanbul Emniyet Müdürlüğü’n-
den alınan izinle, Asya ve Avrupa’yı
birbirine bağlayan 15 Temmuz Şehitler,
Fatih Sultan Mehmet ve Yavuz Sultan
Selim köprülerine asıldı.

Bayraklarımız köprüde
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Beklediğimiz gibi Jorge JESUS
görevine başladı. Her ne kadar
tam olarak bilgi edinemezsek de

umut vadeden faaliyetleri görmek
mümkün. Beni en çok etkileyen maç
oynanırken kulübede oturup izlemek
yerine sürekli hareket halinde futbol-
cuyu yakından takip etmesi, futbolcu-
nun sahadaki hatalarını düzeltme
veya teşvik etme yönünde yakından
ilgilenmesi, futbolcuyu motive etme
anlamında çok faydalı olduğuna ina-
nıyorum. Sahadaki futbolcu da böy-
lece yakından gözlendiğini bilmesi
onun verimini artıracağının açık bir
delilidir. Yani gezen hoca, oturan ho-
cadan iyidir.

En önemli iki başlıktan bir tanesi,
önceki hocalardan eksikliğini hissetti-
ğimiz her hocanın her zaman A ve B
planı olması gerektiği idi. Bunu
Jesus’ta görebiliyoruz. Oyun hak-
kında sorular sorulduğunda. Tek bir
sistemim yok. Her hocanın her
zaman A ve B planlarının olması
lazım. Futbolda en önemli olan sis-
tem olsa da başka önemli şeyler de
var. Futbolcular çok önemli,   her biri-
nin ayrı karakterde bir oyun stili var ve
sizin elinizdeki oyuncular için en iyi
sistemi belirlemeniz önemli. Genel-
likle 4-4-2 sistemiyle oynadım diyor
Jesus ve ekliyor, bu sistem tabii ki de-
ğişkenlikler gösterebilir. Maça ve ra-
kibe göre sisteminizi
değiştirebilirsiniz. 

Bir diğer önemli konuda hocanın
maç esnasında oyunu okuyabilmesi.
Yani başladığı sistemde aksayan ta-

rafları gidermek için gerek oyuncu de-
ğiştirerek veya gerektiğinde sistem
değiştirme becerisi olması lazım, yani
4-4-2’den 3-4-3’e veya 4-3-3’e döne-
bilmesi gerekir. Gezen hoca da bun-
ları kolayca görüyor demektir. 

Son yapılan 2 hazırlık maçında
yeni transfer Lincoln Henrique sanki
hazır gibi ve ofansif orta sahayı ka-
patmış görünüyor, hem gol atıp ve
hemde asist yapması bunu açıklıyor.
Ayrıca genç Bruma’yı da göz ardı et-
meyelim. Türkiye’ye İlk geldiğinde
çok gençti. Şu anda daha tecrübeli ve
olgun bir futbolcu olarak çok faydalı
olacağına inanıyorum. Diğer tareftan
son günlerin yeni transferi Emre
MOR’un takıma katkı sağlayacağın-
dan emin değilim. Fenerbahçe dışın-
daki takımlarda başarılı olmuş
gözükebilir ancak bizde kanat oyun-
cusu olarak çok daha üstün, Ferdi
gibi Osai Samuel gibi futbolcular ol-
duğu sürece takımda yer bulacağına
inanmıyorum. Ayrıca transferler de
devam ediyor. Real Betis forması
giyen William Carvalho ile 3 yıllık
sözleşmenin imzalandığı konuşulu-
yor. Daha başkalarıda yolda umarım.
Allah Sn Ali KOÇ’u mahcup etmez in-
şallah.

Bildiğimiz gibi Fenerbahçe uzun
süredir takımın başına getirmek iste-
diği Jorge Jesus'a kavuştu. Portekizli
teknik direktör ile şampiyonluk hasre-
tine son vermeyi hedefleyen Sarı-La-
civertliler'de tecrübeli hocanın
beklenen ekibi de netlik kazandı. De-
neyimli çalıştırıcının ekibinde tanıdık

teMMUz 2022KaledeKi açı Süper FenerS

KaledeKi açı 
Kitabı yazarı
KaledeKi açı
Kitabı yazarı

Bülent
ARSLAN

Beklediğimiz gibi Jorge JESUS rafları gidermek için gerek oyuncu de-

OTURAN HOCA DEĞİL GEZEN HOCA
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bir isim de var Mehmet Aurelio. Futbol-
culuk kariyerinde ülkemizde sırasıyle
Trabzonspor, Fenerbahçe ve Beşik-
taş’ta oynayan ve Türk olan hatta A
Milli Takım formamızı 37 kez giyen,
ayrıca 2020-2021 yılları arasında Ka-
narya'da Erol Bulut, Emre Belözoğlu
ve Tahir Karapınar'ın yardımcılıklarını
yapan Brezilya asıllı Türk futbol adamı
bu sezonda Jesus'la birlikte çalışacak
ve ünvanı da “Teknik Menajer” ola-
cak. Fakat bir başka konu var ki inşal-
lah eksikliğini fazla hissetmeyiz. Kaleci
antrenörü. 

Aurelio dışında, João de Deus
(Yardımcı Antrenör), Márcio Sampaio
(Atletik Performans Antrenörü), Tiago
Oliveira ( Yardımcı Antrenör), Gil Hen-
riques ( Maç Analisti), Rodrigo Araújo
(Video Analist), Mário Branco (Ope-
rasyon Direktörü) ve Carlos Bruno (At-
letik Performans Antrenörü). Kaleci
antrenörü için aldığım duyumlara göre
Jesus’un ekibinde kaleci antrenörü
yok. Kendisi iki kalecimizde Türk, bana
göre kaleci antrenörü Türk olmalı de-
yince yönetim en iyisi olarak aldığı re-
feransı değerlendirerek eski bir kaleci
olan Özden ÖNGÜN’ü kadroya kat-
mış. 

Özden ÖNGÜN, 2017 yılında Ga-
ziantep’te kaleci antrenörü olarak gö-
reve başlamış ve sırasıyla
Osmanlıspor, Sivasspor, Göztepe ve
Antalya’dan sonra en son Başaks-
por’da Emre Belezoğlu ile çalışmış.
Antalyaspor'da Ersun Yanal ile birlikte

görev yapmış Özden Öngün bu sezon
Fenerbahçe'de kaleci Altay Bayındır
ve Ertuğrul Çetin'i geliştirmeye çalışa-
cak. 

Kalecimiz Altay, yaşı genç iyi bir ka-
leci bunun aksi söylenemez ama
benim endişem zafiyetleri olan konu-
larda kendisini geliştirmesine yardımcı
olabilecek bilinçli bir kaleci antrenörü
olduğuna inanmak istiyorum. Bu güne
kadar yenen gollerde hata var mı yok
mu inceleme yapan yok. Sadece kur-
tarışlar konuşuluyor. Daha da kö-
tüsü benim gördüğüm kadarıyla
analitik bir analiz yapan yok.
Bazı zafiyetleri var ve bunları
geliştirmek için çalışma ya-
pılmadığını düşünüyorum.
Özden Hocanın mutlaka
bunlara eğilmesi lazım.

* Kaleciliğin temel ku-
ralları vardır, bunlardan
bazıları yan toplarda
nerede nasıl durulur,
korner atışlarında ne-
rede beklemeli ve ne
tür tedbirler almalı
(Hatırlarsanız Roberto
Car-los geldiğinde,
kornerin atıldığı köşeye
yakın direğin dibine
hep kendisi durur
veya mutlaka biri-
sini yerleştirirdi),
topu oyuna so-
karken arkada-
şıma nasıl
kazandırırım,
sağdan veya
soldan atılan
duran toplara
nasıl müdahale
edebilirim, degaj
hangi durumlarda ve
nasıl yapılmalı, baraj
hangi pozisyon-
larda kaç kişi ile ku-
rulur ( “Kaledeki Açı”
kitabımda Sayfa 141)
ve kaleci nerede dur-
malı,(Milli maçta-Ka-
radağ maçı- son
saniyede yediğimiz
gol)... daha bir çok
temel kurallar var,...
maalesef kaleci-
mizde bunların çoğu

yok. Onsekiz ha-kimiyeti çok zayıf.
Çizgi kalecisi. 1.98m boyunda mü-
kemmel fizikli bir kaleci. Topa dizini kı-
rarak yükseldiğinde kimse yanına
yaklaşamaz. Üstüne gelen çarpar ve
yere düşer. Kale çizgisine çok yakın
oynuyor. Topun oynandığı bölgelere
göre destek noktalarını bilmiyor.
Oyuna konsantrasyonu ve defansla
iletişimi zayıf. 

Kalecinin takımın yarısı olduğunu
hiçbir zaman unutmayalım. Hocam

mükemmel bir fizik ve refleks
ve geliştirmek için ideal bir

yaş. Hem içerde ve
hemde şampiyonlar li-

ginde Dünya ça-
pında bir yıldız
yaratmak elinizde,
haydi görelim sizleri. 

me yapan yok. Sadece kur-
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r analiz yapan yok.
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n Çok klasik bir soru ama önemi
büyük. Nasıl Fenerbahçeli oldunuz?
n Ben de bu soruya klasik bir cevap ve-
reyim. Doğuştan Fenerbahçeliyim, ama
işin esası babamdan geliyor. Babam çok
fanatik bir Fenerbahçeliydi, o dönemde
oynanan maçlara giderdi. Evde seyrettiği
maçlardaysa Fenerbahçe gol attığında
takla atardı. Bizde o ortamda büyüdüğü-
müzden fanatik olduk. Benim bir kızım ve
bir oğlum var haliyle onlarda Fenerbah-
çeli, aksi zaten olmaz. 
n Maçlara gidebiliyor musunuz?
n Ben Fenerbahçe kongre üyesiyim.  

Maçlara her sezon kombine alarak gidiyo-
rum. Son iki yıldır pandemiden dolayı bir
kopuş oldu. Bu sezon da kulübümüze
destek amaçlı kombine almak istedim,
ama maalesef bize hak düşmedi. Bu ba-
kımdan üzgünüm. Sanırım yönetim kom-
bine satışlarını kısıtladı, ne düşündüklerini
bilemiyorum. Ama bu konuda rahat deği-
lim.
n Futbolun pandemiye etkileri ne
oldu?
n O dönemde statlar kapalı olduğundan
maçlara gidemedik. Haliyle her şeyden
önce ekonomik kayıplar çok oldu. Sosyal

yaşantımız bitti.  Sonrasın da maskeli ola-
rak bir dönem geçirdik. Biz maçlara hem
takımı desteklemek hem de stres atmak
için gidiyoruz. Bu sene kombine alamadık
ama bilet bulabilirsek bütün maçlara git-
mek istiyorum.
n Fenerbahçe 4 yıl Aziz Yıldırım 4 yıl
da Ali Koç yönetiminde şampiyon ola-
madı. 8 yıl Fenerbahçe için ciddi bir
sorun değil mi?
n Ali Koç ekonomik olarak Türkiye’de çok
ciddi yerlere gelmiş bir ailenin üyesi. Aziz
Yıldırım’da ekonomik olarak güçlü bir
insan, ama biraz daha tabandan geliyor.

Fenerbahçe Kongre Üyesi
İş İnsanı Hasan Boyraz:
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n Çok klasik bir soru ama önemi
büyük. Nasıl Fenerbahçeli oldunuz?
n Ben de bu soruya klasik bir cevap ve-
reyim. Doğuştan Fenerbahçeliyim, ama
i i b b d li B b k

Maçlara her sezon kombine alarak gidiyo-
rum. Son iki yıldır pandemiden dolayı bir
kopuş oldu. Bu sezon da kulübümüze
destek amaçlı kombine almak istedim,

l f bi h k dü di B b

yaşantımız bitti. Sonrasın da maskeli ola-
rak bir dönem geçirdik. Biz maçlara hem
takımı desteklemek hem de stres atmak
için gidiyoruz. Bu sene kombine alamadık

bil t b l bili k bütü l it

Bu sezon da başarı gelmezse
Ali Koç da yerini 

yeni yüzlere bırakmalıdır
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Şöyle düşünün, insanları iki türlü değer-
lendirelim. Birisi tabandan geliyor diğeri
ekonomisi ile geliyor. Ali Koç belki burada
kurumsal bir yapı yapmaya çalıştı. Fener-
bahçe Kulübü’nün kurumsallaşması Ali
Koç’un zihniyeti, spora katkıları çok de-
ğerli olabilir. İlerdeki günlerde çok farklı
boyutlara da taşıyabilir. Biz günümüze
bakmak zorundayız. 

Bİz 4 sene BAşArısız olduK 
Bu deFA BAşArıyı KAzAnmAK
zorundAyız. 
Biz Ali Koç yönetiminde 4 sezondur

şampiyon olamadık bundan sonraki
sezon da şampiyon olamazsak, o zaman
yönetimsel olarak bir değişikliğe gitmemi-
zin şart olduğunu düşünüyorum. Bizler ta-
raftar olarak oy kullanma hakkına sahip
olarak son bir şans verdik. Bu sezon ba-
şarı gelmezse o da seçimini yapıp yerini
bir başka yüzlere, kişilere bırakmalı derim.

Bana ticaret hayatı şunu öğretti. En
büyük başarılar, en çok başarılı olan in-
sanlar, en büyük başarısızlıkları yaşadık-
ları zaman olurmuş. Biz 4 sene başarısız
olduk bu defa başarıyı kazanmak zorun-
dayız. Başaramazsak değişiklik şart olur..
n Genelde hep şu söylenir. Fener-
bahçe futbol kulübü değil Fenerbahçe
spor kulübüdür. Bu ne anlama gelir
sizce?
n Fenerbahçe Spor Kulübü olması bün-
yesinde muhtelif branşlar barındırması
çok doğru, ama bizler futbol sayesinde
Fenerbahçeli olduk. Baktığımız da Fener-
bahçe özellikle basket ve voleybol takım-
ları başarılı. Bu branşlara katkı yapıp
salonların bu kadar dolmasının yolunu
açan kim? Aziz Yıldırım yönetimi. Bunu
kimse inkar edemez. Aziz Yıldırım’ın
hakkı ödenmez. 

3 Temmuz sürecinde Türk sporuna
yaptığı hizmetler Metris Cezaevi’nde 1 yıl
yatırılarak ödüllendirildi! 

Her ne kadar bugün görev yapmasa
da bizler, onursal başkanımız olarak Aziz
Yıldırım’a saygı ile sahip çıkmalıyız..
n İsmail Kartal zor dönemde devraldığı
takımı 16 maçlık bir yenilmezlikle ve de
lig ikincisi olarak bitirdi. Buna rağmen
hoca değişikliğine gidildi. Sizin fikriniz
nedir?
n Bana göre Fenerbahçe İsmail Kartal’ın
yönetiminde bu sezon 2. yarının şampiyo-
nudur. Ama Fenerbahçe başkanı ve yöne-
timi anladığım kadarı ile yenilseler de
başaramazlarsa da kurumsal yapı istiyor-
lar, dünya standartlarına taşımak istiyor-
lar. İsmail Kartal bu camianın bir evladı
“Bugün veya yarın bana görev verilirse
ben bu takıma sevdalıyım” diye geldi ve
gitti. Ben Kartal’ın kulübün bir yerinde yet-
kili olarak görev almasını isterdim. Tama-

men yolları ayırmak bence yanlış oldu,
başarılı insanları içerde tutmak gerekti-
ğine inananlardanım… İsmail Kartal için
yapılan veda töreni elbet bir gün Aykut
Kocaman içinde yapılır diye düşünüyo-
rum. Bu arada Aykut Kocaman da bu ku-
lübün tarihine geçmiş bir evladı.
n Peki sizce dört yıllık başarısızlık ne-
deni sizce nedir?
n Ali Koç yönetimi çok büyük umutlarla

göreve geldi. Kurumsal yapılar işin başına
geçtiğinde bütün düzeni değiştirip yeni
dünyayı kurarlar. 

Burada da iki yolları vardır ya çok ba-
şarılı olurlar ya da başarısız olurlar. Belki
şans belki tecrübesizlik, başarısızlığa gö-
türdü. Bunun tersi de olabilirdi Ali Koç’un
kurmaya çalıştığı Barselona modeli İtalya
veya İngiltere takımları modeli iş yapsaydı
biz bugün bunları konuşmayacaktık.
n Sizin bu sezon takımda beğendiğiniz
oyuncular kimler?
n Biz ailece buna annem de dahil Arda
Güler’in hayranıyız. Bunun ötesi yok
annem benim ‘Ardam oynuyor mu?’
diye sorar diğer futbolcuların ismini bile
bilmez ama Arda da Arda der. Bu genç
kardeşimiz bizlerin çok beğenisini aldı  in-
şallah Türk futbolunda da, dünyada da
güzel işler yapar.Allah onu nazarlardan,
sakatlıklardan korusun ayağına taş değ-
mesin, Fenerbahçe’den başka takımda
da oynamasın.

Bu arada Aykut, Oğuz, Alex beğendi-
ğim oyunculardır. Bu sezon en büyük bek-
lentim Fenerbahçe’nin olmazsa olmazı
şampiyon olmasıdır. Tüm oyuncu ve
ekibe başarılar diliyorum.. 
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n Hasan Bey, birazda futbol dışında
sohbet edelim. İşlerinizle ilgi bilgi ve-
rebilir miziniz? 
n Ben 1977 İstanbul doğumluyum, 21 ya-
şımda bu şirketi kurdum. (ILGIN ÖZEL
BOYA OTOMATİV SAN. DIŞ TİC.LTD.
ŞTİ) 

Babam oto boyacısıydı ben de onun
yanında çıraklık yapıyordum. Askerlik
sonrası uygulamayı bırakıp al sata başla-
dık. Yaklaşık 22 yıldır toptancı olarak
boya satıyoruz. Önce otomo-
tiv boyaları satmakla baş-
ladık şimdi endüstriyel
boyalar da satmak-
tayız. Endüstriyel
boyalar fabrika-
larda üretilen
demirin üze-
rine atılan bo-
y a l a r d ı r .
İnşaat sektö-
rünün demir
ve metalle-
rinde, gıda
s e k t ö r ü n d e
plastik yüzeyleri-
nin üstüne atılan
boyalar, tekstil sek-
törünün metalleri var
metal düğme, bağcıklar.
İnsan üstünde gördüğünüz
tüm elbiselerde olan boyalarda biz varız,
otomotivde biz varız, makine imalatla-
rında varız. Asıl işimiz boya satışı Tür-
kiye’de bulunan en güçlü boya firmaları
olan                          AKZO NOBEL ve

KANSAİALTAN firmalarının bayiisiyiz. 
n Bu genç yaşınızda başarıyı nasıl ya-
kaladınız?
n Başarıyı kimse getirip bizim kucağı-
mıza koymadı. Başarı istemekle azmet-
mekle olur. Bunun birinci yolu çalışmaktır.
İkinci yolu da alın teri dökerken birazda
akıl teri dökeceksin. Burada ekonomiyi,
sektörü ve işini takip etmen lazım. Bunun
yanında en önemlisi de dürüst olmak
lazım. Dürüst olunduğn zaman kay-

betme riskin azalır çünkü,  o
takdirde daha çok dostun

olur birileri sana soku-
lur.  Benim başarı hi-

kâyelerimden birini
anlatabilirim, bu
televizyonlarda
da konu olmuş-
tur.

Şirketi ilk
kurduğumda
elimde 70-80
kutu boya vardı
elimde. Yani

sermayem çok
küçüktü. Araba

alacak bütçem de
olmadığından bir bi-

siklet aldım. Yanımda
çalışan elemanı bisikletle

sağa sola gönderiyorum, bu
arada hizmet etmenin çok değerli oldu-
ğunu biliyordum. 

Müşterilerimden biri “Gel senin öde-
men var onu verelim” dedi. İlk defa bir
müşteriden ödeme alacağım. Bisikletle 4

kilometrelik bir yol gittim. Bisikleti de dük-
kanın önüne çekmedim yani karizmamız
dağılmasın diye, arka sokakta bir yere bı-
raktım. İçeri girdim patron “Senin araban
nerede?” dedi. Bende “Müşteriniz gelir
dükkanın önü kapanmasın diye arka ta-
rafa bıraktım” dedim. “Çok anlayışlısın”
dedi. Benim söylediğim bir yalandı ama
bana çok tesir etti. Aradan 6 ay geçti bir
tane ‘serçe’ araba aldım. Aynı yerden
tekrar ödeme almam için aradılar, bende
arabayı dükkanın önüne çektim. Yanla-
rına gittim ve “Ben size altı ay önce yalan
söyledim param yoktu araba alamadım
bisikletle gelmiştim. Şimdi de bir tane
serçe aldım onu kapıya çektim” dedim.
Firma sahibi bana “Ne kadar borcumuz
var” dedi bende geçmiş zaman “1000.TL
gibi’ dedim. “Bu çocuğa 5.000.TL çek
verin bizim ondan alacağımız olsun” de-
diler. Bu firmayla 22 senedir hala çalışırız. 
n Çalışmalarınız içinde ihracat var mı?
n Bizim normal standartlarda çalışmamız
iç piyasa Tekirdağ ve İstanbul şubelerinde
satışlarımız var aynı zamanda online ola-
rak sipariş gönderebiliyoruz... (www.ilgin-
boya.com)

Ama son beş senedir yurt dışına da
satış yapmaya devam ediyoruz. Satışla-
rımızın Ortadoğu ülkeleri ağırlıklı %8 yurt
dışı olarak giderek artmaktadır...
n Hasan Bey, bu keyifli sohbet için çok
teşekkür ederiz.
n Ben teşekkür ederim. Derginiz tüm ça-
lışanlarına selamlar, iyi çalışmalar dile-
rim...

18
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Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet
Muharrem Kasapoğlu, “2022 yılının
ilk 6 ayında sporcularımız uluslar-

arası müsabakalarda 34 farklı branşta
621 altın, 695 gümüş, 916 bronz top-
lamda 2 bin 232 madalya kazandı” dedi.

Bakan’ın bu açıklamasının arkasın-
dan Cezayir de düzenlenen 19. Akdeniz
Oyunları'ndan sağanak halinde gelen
madalyalarla bu sayı daha da
arttı. Turnuvanın sadece 7.
Gününde  12'si altın 24
madalya kazandı.
Türkiye, organizas-
yonda "en çok ma-
dalya" ve "en çok
altın madalya" al-
dığı günü yaşadı.
Sporcularımız, yedi
günün sonunda, 33
altın, 16 gümüş, 23
bronz madalya kazana-
rak toplam 72 madalyayla
genel sıralamadaki birinciliğini korudu.
Turnuva halen devam ettiği halde bu yılın
ilk 6 ayında ki madalya sayımız toplamda
2 bin 304 oldu derken Brezilya'nın ev sa-
hipliğinde düzenlenen Liselerarası Dünya
Şampiyonası'nda Türkiye'yi erkek-
lerde temsil eden TVF Spor Lisesi,
final maçında Tayvan'ı 3-2 yenerek
şampiyonluğa ulaştı. Kızlarda Tür-
kiye'yi temsil eden Acıbadem Doğa
Koleji ise Yunanistan'ı 3-0 mağlup
ederek Dünya üçüncüsü oldu ve
bronz madalya kazanarak madalya
sayımızı 2306 ya çıkardı.

Tüm sporcularımızı, antrenörle-
rini ve emeği geçenleri kutluyoruz. 

Gençlik ve Spor Bakanı Dr.
Mehmet Muharrem Kasapoğlu,
2022 yılının ilk 6 ayında kazanılan
başarılara vurgu yaptı. Bakan Ka-
sapoğlu, “Sporcularımız uluslar-
arası müsabakalarda kazandığı bu
başarıların arkasında çok planlı bir
çalışma var. Sistemimizi 4 ana
eksen üzerine inşa ettik. Nasıl mı?
Yeteneği erken keşfediyoruz. Yete-
neği doğru yönlendiriyoruz. Yete-
neği geliştirecek tesis ve bilimsel
yaklaşımı hazırlıyoruz. Performans
takibini yapıyoruz” diye konuştu.

“Amacımız, sporu hayatının
değişmez parçası yapmış bir Tür-
kiye” diyen Bakan Kasapoğlu şun-
ları kaydetti: “Üçüncü sınıfta
yetenek taramasıyla ilk verileri top-

luyoruz. Elit seviye için sporcularımızı
Sporcu Eğitim Merkezi (SEM) ve Türkiye
Olimpiyat Hazırlık Merkezleri’ne (TOHM)
yönlendiriyoruz. Spor mu eğitim mi ikile-
mini ortadan kaldırarak Milli Sporcu Bur-
su’nu devreye alıyoruz. Sporcularımız
kadar ailelerini de sürecin doğru bir par-
çası yapmak için çalışıyoruz” dedi.

Evet Sayın Bakan, söylediklerinize ve
uygulamalarınızın doğruluğuna aynen

katılıyor ve alkışlıyoruz. Ama
önemli bir hususu atlıyorsu-

nuz. Bu başarının altında ki
temel nedenlerden en
önemlisi Federasyonlar
ve Yönetim Kurulları,
spor’ un içinden gelenler
yönetmeye başladığın-
dan itibaren başarı kaçı-

nılmaz oldu. Demek ki
doğru yönlendirildiğinizde

doğru işler yapılıyor. Spor’ u bi-
lenlerle yönettiğinizde en başarılı

Spor Bakanı  olacaksınız. Bunu derken
tabii ki Federasyonları kastediyoruz.
Yoksa Spor Genel Müdürü nün bu başa-
rılarda bir katkısı olduğu söylenemez.

Bu nokta da size düşen en önemli gö-

revlerden bir tanesi de ‘Futbol’ a çeki
düzen vermek. Artık tüm Spor Kulüpleri
size bağlandı. TFF’nin özerk olması sizi
hiç mi hiç bağlamaz. Amatör Spor’ un pat-
ronu sizsiniz. Yapacağınız düzenlemeyle
Amatör Futbolu da birilerinin tekelinden
kurtarıp diğer branşlarda ki gibi başarıyı
yakalayabiliriz. 

Öncelikle yapılması gereken TFF’nin
statüsünün ve Genel Kurul İç Tüzüğünün
değiştirilmesi olmalıdır. Futbol’ un patro-
nunu seçeceklerin ve yöneteceklerin hiç
olmazsa çoğunluğunun Futbol ‘ un için-
den gelmesine özen gösterilmelidir. En
önemlisi amatörleri temsilen bir kişi değil
de daha fazla sayıda delege olmalıdır. Bir
kişi olunca al yönetime ver sus payı ama-
tör sürünsün kimsenin umurunda olmu-
yor. Milyonlarca amatörü bir kişinin temsil
etmesi hiç adil olmuyor.

Süper lig Takımlarının sorunlarını
nasıl hallederiz diye çaba harcamakla
Futbol da başarı gelmez. 

Altyapı hocalarının çalışma şartlarını
düzenleyin, yıllardır söylüyoruz. TÜFAD’
a üye olmayan iş bulduğunda referans
ücreti adı altında ücret ödemeyen antre-
nör neden çalışamaz, çalışırsa neden

TFF her işleminden iki katı ücret alır.
Anayasanın eşitlik ilkesine aykırı bu
durum acilen statüden kaldırılmalı-
dır. 

Altyapılar antrenman yapacak
saha bulamıyor. Maalesef büyük il-
lerde 8 takım aynı anda aynı saha
da antrenman yapıyor. Acilen bu
konu çözülmelidir. Yıllardır Genel
Müdürünüz bu konuyu görmezden
geldi. İnşallah siz görürsünüz.

Bal ligi statüsü yeniden düzen-
lenmelidir. Geçen sezon 2.ci olan
takım küme düşüyor. Böyle saçma
statü yapanlar halen bu federas-
yonda görev yapıyor. Önce bu rantçı
zihniyetler Federasyondan temiz-
lenmelidir.

Sayın Bakan, daha neler var. Di-
ğerlerini size sunduğumuz rapor da
dilimiz döndüğünce anlatmaya ça-
lıştık. Neden Futbol da bu haldeyiz
dememek için, kuma gömdüğümüz
kafaları çıkarıp gerçekleri görerek
bu işe de bir el atın amatör futbolcu-
larında yüzünü güldürün. 

Sevmek söz söylemek değil,
bütün zor şartlara rağmen sahip çık-
maktır.

Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet
Muharrem Kasapoğlu “2022 yılının

luyoruz. Elit seviye için sporcularımızı
Sporcu Eğitim Merkezi (SEM) ve Türkiye

revlerden bir tanesi de ‘Futbol’ a çek
düzen vermek Artık tüm Spor Kulüple
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Geçtiğimiz sezon Süper Lig'i Trabzonspor'un ardından ikinci sırada ta-
mamlayan Fenerbahçe şu ana kadar 3 transfer gerçekleştirdi.. Teknik
Direktörlüğe Jorge Jesus'u getiren sarı-lacivertliler ilk olarak Porte-

kiz'in Santa Clara takımında forma giyen Brezilyalı Armindo Bruma'yı
ile anlaştı... Ardından Galatasaray'da da forma giyen Armindo Bru-
ma'yı da kadrosuna katan Fenerbahçe; geçtiğimiz sezonu Karagüm-
rük'te geçiren Emre Mor'u renklerine bağladı... Dilerseniz bu 3
futbolcunun nasıl bir katkı verebileceklerine kısaca bir göz atalım...

Süper FenerS

Tansu
SARI

3 TRANSFERLE BAŞLADIK...
İKİSİ ÇOK TANIDIK

23yaşındaki Lincoln Henrique; 5 yıl
önce alt ligde mücadele eden Rizes-

por'da forma giydi... Oyuna katkısı; müca-
deleciliği; gücünü sonuna kadar
kullanmasıyla dikkati çeken Lincoln Hen-
rique iyi bir sol ayak ve serbest vuruşlar-
daki isabeti; duran toplardaki isabetli
ortalarıyla Fenerbahçe taraftarına Alex de
Souza'yı unutturacak gibi duruyor.. Belki
"Neden Portekiz Ligi 7'ncisi Santa Cla-
ra'dan geldi?" diye burun kıvıranlar olabi-
lir..  Ancak şu da bir gerçek ki yıllardır
Brezilya Ligi'ni takip eden ve geçmişte
FBTV'de maçlarını anlatmış biri olarak
söyleyebilirim ki; Gremio'dan kötü oyuncu
çıkmaz.. Bir de akıllara "Teknik Direktör
Jorge Jesus Lincoln Henrique'yi neden
Benfica ve diğer çalıştırdığı takımlara al-
madı?" sorusu gelebilir.... Ancak Jorge
Jesus gibi Portekiz futboluna damgasını
vurmuş bir hoca Benfica'da Galatasaray
ve Rizespor'da oynamış; bu yıl da Beşik-
taş'ta forma giyecek olan Gedson Fernan-

des'in yüzüne
bakmayıp "Lin-
coln Henrique'yi
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orada durup
d ü ş ü n m e k
lâzım... Lin-
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ceği tek sı-
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i ç i n d e
"papaz" diyebileceğimiz
İrfan Can Kahveci ve
Mert Hakan Yandaş tipi
oyuncuların bulunması...
Onlarla ego savaşına
girmez; sadece Fener-
bahçe’ye odaklanırsa
başarılı olmaması
için hiçbir sebep
yok...
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Karagümrük formasını 29 maçta giyen ve Armindo Bruma gibi Galata-
saray geçmişi de olan Emre Mor; bu sezon 6 gol ve 4 asistle müca-
dele etti.. Genellikle sağ kenarda kullanılan 24 yaşındaki sol ayak;

özellikle topla oyunda etkili... Rakipten top çalması; adam eksilt-
mesi mükemmel olan genç yıldızın tek hatası topa adeta "sevgi-

lisi" gibi davranması.. O kadar fazla topu ayağında tutması
etkisini kaybettiriyor... Tabii Teknik Direktör Jorge Jesus ile iliş-

kisi nasıl olacak bilemeyiz ancak inisiyatif alıp da kaleye
şutu daha çok düşünürse verimliliği artar... Lincoln Henri-
que'de olduğu gibi Emre Mor için de benzer tehlike ta-
kımda Mesut Özil sonrası fazlasıyla öne çıkan İrfan Can
Kahveci ve Mert Hakan Yandaş ile de sıkıntı yaşayabilme
ihtimali... Tabii olası sıkıntıları çözmek de Teknik Direktör
Jorge Jesus'un işi... 

Galatasaray'dan da hatırlayacağımız Armindo Bruma bir türlü beklentileri
karşılayamadı... Son olarak PSV Eindhoven'da da Teknik Direktör Roger

Schmidt'in gözüne giremedi... 45 maçta sadece 3 kez 90 dakika oyunda ka-
labilen 27 yaşındaki Gine asıllı Portekizli Ar-
mindo Bruma; genellikle rotasyon
oyuncusu olarak dikkat çekti... Tabii
Teknik Direktör Jorge Jesus'un mu al-
dığı; yoksa yönetimin alıp Portekizli ça-
lıştırıcının "Olur" vermek zorunda mı
kaldığı bilinmez ancak Başkan Ali Koç'un
ezeli rakip Galatasaray'ın eski oyuncula-
rını alma hastalığı devam ediyor.. Her ne
kadar top tekniği driplingleri taraftarı kısa
süreli ayağa kaldırsa da son vuruşlarında
yaşadığı sıkıntı Armindo Bruma'nın çıkışını
önledi.. Fenerbahçe Armindo Bruma için "kül-
lerinden doğma" durağı olacak gibi... Teknik
Direktör Jorge Jesus hangi bölgede kullanıp
verim almayı planlıyor bilemeyiz ancak sol ke-
narda daha etkili olabileceği kanısındayım...
Umarın Kadir Tapucunun şarkısında olduğu gibi " G i d i ş i
suskun olan Armindo Bruma'nın Fenerbahçe'yle dönüşü muhte-
şem olur...

Sonuç olarak Fenerbahçe'nin kadrosuna kattığı bu 3 isim
faydalı olabilir... Tabii yazdığımız olası sıkıntılar yaşanmazsa....
Fenerbahçe'si 2014 yılından beri göğüsleyemediği şampiyon-
luk ipine 9 yıl aradan sonra yeniden sarılabilecek mi? Bu so-
runun cevabını da Jorge Jesus ve öğrencilerine bırakalım...
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Süper FenerS

R. Sertac
KAYSERILIOGLU

.. . (

FENER-BAHÇESİ TREN İSTASYONU’NDA İNEN
ATA FENER-BAHÇESİ’NDE

Ulu Önder’imiz için İstanbul’un en güzel beldesi olan Fener-Bahçesi’nde yazlık köşk yapılması istenmiş,
ne var ki kendilerinin de burayı çok beğenmesine karşın; 

“- Bu kadar güzel bir beldenin tek bir kişinin özeline ayrılması yazıktır. Türk gençleri bundan böyle burada
yelken ve su sporlarını yapsınlar” diyerek Florya Köşkü’nü seçmişti.    

Fenerbahçesi Tren İstasyonu’nda arkada görülen özel treninden inen Ulu Önder Atatürk, elini tuttuğu manevi
kızı Ülkü ile birlikte, Dahiliye Vekili Şükrü Kaya, Saylav Kılıç Ali, Cevat Abbas, Vali ve Belediye Reisi Muhiddin
Üstündağ, Kumandan General Halis, Riyaseti Cumhur Katibi ve yaverleri ile diğer zevat eşliğinde Fener-
bahçesi Burnu’nu gezmişlerdi, 17 Mayıs 1936 (Fotoğraf: R.Sertaç Kayserilioğlu koleksiyonu) 
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Eski günlerdi... Çamlıca’dan kopan poy-
razın soluğu doğrudan Haydarpaşa’da

aldığı ve de henüz ne "Kara Tren"in ne de
"Mavi Tren"in yer almadığı yıllar ufukta…
Hani "İstanbul’un taşı toprağı altın" oldu-
ğunun henüz daha keşfedilmeyip tüm ok-
ların Anadolu'dan İstanbul'a çevrilmediği
yıllar... Ulaşım sorununun Tanzimat ile bir-
likte daha bir önem kazandığı ve de Şir-
ket-i Hayriye’nin vapur seferlerini,
“Dersaadet Tramvay ve Tünel Şirketi”nin
atlı tramvaylar ile Karaköy-Beyoğlu Tüne-
li’ni, İstanbul'u Avrupa'ya bağlayan Rumeli
Demiryolu Şirketi’nin ise bu kez de "Ana-
dolu Demiryolu Şirketi" aracılığında Hay-
darpaşa-Pendik hattını hizmete açtığı
(1872) yıllar... 

İşte tam bu dönemlerin İstanbul'unda
bir semt daha bir ayrıcalıklı olmaya baş-
lamıştı; o dönemlerdeki ismi ile “Fener
Bahçesi"… Tanrı'nın yeryüzünü yaratır-
ken kesinlikle ayrıcalıklı davrandığı bu
diyar, tabiatın ona bahşettiği güzelliklerini
sunmak için sevdalılarını pırıl pırıl sularla
kaplı masmavi koyuna çağırır, çimenli çi-
çekli mesiresi ile Adalar’ı ve "Karşı İstan-
bul"u seyri ile hülya alemindeki
misafirlerini ağırlardı. Fener Bahçesi'nin
mesireliğindeki tüm bu güzellikleri sağır
sultan bile duymuştu. Üstelik kıyılarının
Kalamış gibi sığ ve kumsal oluşu, deniz
mevsiminde ayrı bir artı idi. 

Fener Bahçesi işte böylesi güzel bir
yerdi... Güzel bir yerdi de, İstanbul halkı
için de hayli uzak bir yerdi. Halkın zengin
ve paralı olanları özel faytonu ile landosu
ya da kupası ile gelirdi de, lakin orta taba-
kası nasıl gelecekti? Kadıköyü'nden
Fener Bahçesi'ne atlı araba ile gitmek pa-
halı, yürümek ise hayli yorucuydu. İşte,
güzellikler ile ulaşımdaki güçlük arasında
tezat yaşayan Osmanlı İstanbulu'nda, bu
sorun çözüme kavuşturulmak isteniyordu.
Döneminde İstanbul'un toplu taşımacılığı
konusunda birçok ilke imza atan Sultan
Aziz, o zamanın en gözde mesire yeri
olan Fener Bahçesi'ne halkın kolay ve
ucuz bir biçimde ulaşabilmesi gayesiyle
bu konuda da buyruğunu veriyordu.   

1872 yılında işletmeye açılan Haydar-
paşa–Pendik ana demiryolu üzerinde, Fe-
neryolu’ndan ayrılarak Fenerbahçe
yarımadasına giden özel bir hat yapı-
yordu. Ana hattan ayrılarak, ayrımın yapıl-
dığı bu yere kurulan istasyona "Fener'e
Giden Yol" anlamına gelen  "Feneryolu İs-
tasyonu" adı verilirken, son durak Fener-
bahçesi’nde kurulan istasyon da "Fener
Bahçesi İstasyonu" olarak isimlendirildi.
Cuma ve Pazar günleri bu hatta özel “Fe-
nerbahçesi Treni” işliyor ve de akın akın
insanları Kadıköyü'nün bu yeşillikler bel-
desine taşıyordu. 

Sağlığı döneminde uzun yıllar kendisi
ile birlikte Kadıköy araştırmaları yapma

şerefine eriştiğim ve o dönemlerin Fener-
yolu’nda çocukluk günlerini yaşamış olan
Kadıköy Tarihi Araştırmacısı / Yazar Dr.
Müfid Ekdal’dan (1918-2014) edindiğim
bilgiler arasında; "Haydarpaşa'dan kalkan
Fenerbahçesi treninin Feneryolu tren is-
tasyonunun arkasından makas değiştire-
rek özel bir demiryolu hattına girdiği ve bu
hattın da Bağdat Caddesi’ni keserek Dr.
Faruk Ayanoğlu Caddesi’ni takip edip eski
Fenerbahçe Plajı’nın doğu tarafına yapıl-
mış Fenerbahçe Tren İstasyonu’nda son
bulduğu” bilgisi de vardı. 

Fenerbahçe yarımadasının 1890 yılla-
rında çekilmiş olan ve bugün arşivimde
bulunan bir fotoğrafta da görüldüğü üzere,
bugünkü Devlet Demir Yolları Sosyal Tes-
isleri içinde yer alan bir mevkide yer almış
olan bu şirin istasyon, 1872 yılında bir
Avusturya şirketi tarafından iki katlı ve
ahşap olarak yapılmıştı. Feneryolu’ndan
gelen hattın son durağı olan bu istasyon,
civarda fazla ev  olmadığından da her ta-
raftan görülür olmuştu.

Binanın etrafında çepeçevre olarak yer
alan sundurma, beyaz boyalı kalın ahşap
direklere meyilli olarak binmiş, alt katında
bilet gişesi ile çok şık kırmızı kadife kol-
tukları ve aynı kumaştan perdeleri, orta
masası, büyük bir duvar aynası olan bir
bekleme salonu, üst katında ise binada
bütün yaz kalan memurun odası yer al-
mıştı. Yazın tren istasyonu olarak kullanı-
lan bu binanın, kışın seferlerin
yapılmamasından dolayı karakol olarak
da kullanıldığı, dolayısıyla uzun kış gece-
lerinde de zaptiyelere yatakhane olduğu
da yine konumuza ilişkin bilgiler ara-

sında...
Fenerbahçesi'ne giden bu hat tarihin

her döneminde sadece insanları sayfi-
yeye taşımak için kullanılmamış, 1.Dünya
Savaşı sıralarında çok ulvi bir amaca da
hizmet etmişti. Savaş esnasında 6 Eylül
1917 ve 18 Ekim 1918 tarihlerinde yaşa-
nan hava hücumu ve infilak neticesinde
hasar gören Haydarpaşa Garı'nın bu elim
hali düzeltilene kadar, Anadolu'ya silah ve
malzeme sevkiyatı yapılmasında Fener-
bahçe’deki taş iskele kullanılırken, buraya
yapılan sevkiyat da bu hat ile sağlanmıştı. 

Ne var ki; savaşın bitmesi Fenerbah-
çesi’ni yine de sevindirememiş, savaşın
ardından imzalanan Mondros Mütarekesi
sonucu İşgal Kuvvetleri 13 Kasım 1918’de
İstanbul’u işgal ettiğinde, bu kez İngiliz ve
Fransızlar Fener Bahçesi’ne gelmişti. İs-
tanbul'un işgal altında olduğu dönem sü-
resince Fener Bahçesi İstasyonu’na
İngilizler yerleşip burasını bir üs olarak
kullanmışlardı. Burada yer alan Fuat Paşa
Bahçesi de olaydan nasibini alıp adeta bir
İngiliz Garnizonu’na dönüşürken, bah-
çede üzeri oluklu saçaklarla yarı yuvarlak
olarak yapılmış barakalarla kurulu bu bi-
nada gayri İngiliz Bayrağı dalgalanır ol-
muştu. 

Yüksek tel örgülerle çevrili garnizonun
bu bahçesindeki pek çok eve İşgal Ordu-
ları’na mahsus İngiliz ve Fransız subayları
yerleştirilmiş, zaman zaman gayda sesle-
rinin yükseldiği bu bahçenin caddelere
bakan dört kapısına da süngülü İskoç as-
kerler nöbete tutulmuştu. İşte bu karma-
şalı ve hazin devir beş yıl sürecek, İşgal
Birlikleri burada konakladıkları bu ev ve
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1872 yılında kurulmuş olup, yazları istasyon kışları karakol olarak kullanılan,  1900’lü yıllar
başında halka geniş çapta hizmet verdiği bilinip,  1.Dünya Savaşında Anadolu'ya silah ve
malzeme sevkiyatı yapılmasına aracı olan ve 1936 yılını takiben söküldüğü tahmin edilen
Fenerbahçesi Tren İstasyonu,1900’ (Fotoğraf: R.Sertaç Kayserilioğlu koleksiyonu)
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arazileri bir gece içinde boşaltacak ve 6
Ekim 1923 tarihinde de bir daha gelme-
mek üzere gideceklerdi.

ATATÜRK, FENERBAHÇESİ 
TREN İSTASYONU'NDA 
Cumhuriyet ile birlikte özellikle 1928

yılından itibaren yaz aylarında gezi mak-
sadıyla Fenerbahçesi’ne yeniden tren se-
ferleri yapılmasına özen gösterilmişse de
pek başarılı olunamamıştı. 1933 sene-
sinde hizmete başlayan Fenerbahçe
Tramvayı’nın bu ihtiyacı karşılaması üze-
rine Haydarpaşa–Fenerbahçe tren sefer-
lerinin eski günlerdeki gibi verimli
olamadığı görülmüş ve bir süre sonra da
bu hatta toplu taşıma hizmeti verilmesin-
den vazgeçilmişti. Ta ki; Ulu Önder Ata-
türk’ün 1936 Mayıs’ında Fenerbahçe
Burnu’na yapacağı gezisini Haydarpa-
şa’dan hareketle beyaz treni ile yapılaca-
ğını emir buyurduklarına  kadar…

Aslında bu gezinin ayrı bir gerekçesi-
nin olduğu da kesindi. Zira; Ulu Önder
Atatürk’e İstanbul’da deniz kenarına en
yakın bir mevkide istirahat bu-
yuracakları bir köşk yapılması
fikri gündeme gelmiş, şehir
içinde en uygun yerin ise
ancak, o dönemlerde daha zi-
yade yaz aylarında sayfiye
olarak kullanıldığı görülen Fe-
nerbahçesi semtinin olabile-
ceği fikri benimsenmişti.  

Atatürk'ün Fenerbahçe'ye
özel treni ile yapacağı bu gezi
için Haydarpaşa- Fenerbahçe
Tren Hattı’nı ve eşliğinde de
Fenerbahçe Tren İstasyo-
nu’nu  kullanılacağının öğre-
nilmesi üzerine, yıllardır atıl
olan hatta çeki düzen verilmiş,
önce güzergah üzerindeki
Ayanoğlu Caddesi’nde yer
alan atıl tren rayları arasında
kalmış olan uzamış otlar ve
bitkiler temizlenmiş, sonra-
sında da yıllardır kullanılma-
yan Fenerbahçe Tren
İstasyonu tertemiz yıkanmış,
boyanıp paklanmıştı. 

Ulu Önder 16 Mayıs günü
saat 20.20’de Ankara halkının
coşkun tezahüratları
arasında,18 gün kalacağı İs-
tanbul seyahati için özel treni
ile Ankara Garı’ndan Haydar-
paşa Garı’na yolcu ediliyordu.
İstanbul gazetelerinden 17
Mayıs 1936 tarihli Cumhuriyet
Gazetesi, konuya ilişkin olarak
ön sayfasında şu haberi geçi-
yordu; “Reisicümhur Atatürk
bugün şehrimizi şereflendiri-
yorlar. Büyük Önder’i dün
akşam Ankara İstasyonu’nda

Başvekil İsmet İnönü, Büyük Erkânıhar-
biye Reisi Mareşal Fevzi Çakmak, bütün
vekiller, erkânı askeriye, devair rüesası ve
çok büyük bir kalabalık uğurladı. Başvekil
İnönü, Mareşal Fevzi, Nafıa ve Adliye Ve-
killeri, Ankara Vilâyeti hududuna kadar
Atatürk’e refakat ettiler. Dahiliye Vekili
Şükrü Kaya, Atatürk’le beraber seyahat
etmektedir”

CÜMHURBAŞKANIMIZ ATATÜRK 
DÜN SABAH ŞEHRİMİZE 
ŞEREF VERDİLER 
Özel treni ile Ankara’dan gelen Atatürk

ve mahiyetindeki zevat 17 Mayıs 1936
günü İstanbul Haydarpaşa Garı’ndan ha-
reketle Fenerbahçesi Tren İstasyonu’na
gelmiş ve Fenerbahçesi Burnu’nda tetkik-
lerde bulunmuştu. Konuya ilişkin olarak
18 Mayıs 1936 tarihli Cumhuriyet ve
Akşam gazetelerinde özetle çıkan haber
şöyle idi; “Cümhurbaşkanımız Atatürk,
halkın sabahtan itibaren biriken coşkun
tezahüratları arasında Fener-Bahçe İstas-
yonu’na inmiştir. Atatürk, bir müddet Fe-

nerbahçe’de tevakkuf ederek (kalarak), o
civarda gezintilerde bulunmuşlar ve bu
arada Şükrü Kaya’nın da köşküne uğra-
yarak, öğleden sonra dört buçukta Akay
idaresinin Kalamış vapuru ile refakatin-
deki zevatla birlikte Dolmabahçe Sara-
yı’na teşrif etmişlerdir. Atatürk, aynı günün
akşamüzeri otomobille Ihlamur Kasrı'na
gitmiş, daha sonra Beyoğlu'nda bir gezinti
yaparak Dolmabahçe Sarayı'na dönmüş-
tür”

Bu gezinin asıl gerekçesinin de olduğu
üzere, Ulu Önder için İstanbul’da deniz
kenarında istirahat buyuracakları bir köşk
yeri için arayışta bulunan heyetin tamamı,
bu anlamda düşünülen bir yer için Fener-
bahçesi Burnu’nu Atatürk gibi çok beğen-
mişlerdi. 

Ne var ki Atatürk’ün; “Kesinlikle burası
dünyadaki sayılı güzel bir yerlerden biridir
ama ben gibi tek bir kişinin özeline ayrıl-
ması da çok yazıktır. İstanbul dahilinde
yelken ve su sporlarının yapılacağı bun-
dan daha uygun bir mevkii olamaz kanı-

sındayım. O nedenle Türk
gençleri burada yelken ve su
sporlarını yapsınlar” talimatı
üzerine o dönemlerde İstan-
bul’un masmavi denizi ve hu-
zurlu ortamı ile bir sayfiye
yeri olan Fenerbahçe Burnu
su sporlarına tahsis edili-
yordu. 

(Nitekim; İstanbul Yelken
Kulübü, Fenerbahçe Yelken
Kulübü, Galatasaray Yelken
Kulübü ve Kalamış Yelken
Kulübü, günümüzde bu bu-
runda ve bu koyda faaliyet
yapmaktadır. Ulu Önder’e
yazlık köşk olarak ise
Florya’daki köşkü seçilmiştir.
Köşk, Atatürk tarafından
1936 yılının Haziran ve Tem-
muz aylarında uzunca bir
süre kullanılmış, kendisinin
ölümünden sonra ise bu ya-
pılar, Cumhurbaşkanlığı Yaz-
lık Konutu olarak; İ.İnönü,
C.Bayar, C.Gürsel, C.Sunay,
F.Korutürk ve K.Evren dö-
nemlerinde de kullanılmıştır)

SON:
Ulu Önder’imiz, Fener-

bahçesi’ne gelişinde bu kısa
yolculuğu için ulaşım terci-
hinde, bu hattı ve dolayısıyla
da Fenerbahçe İstasyonu’nu
kullanmakla, yine çok sevdiği
Fenerbahçesi için çok güzel
bir hatırasını daha geride bı-
rakmıştı. 

(Fenerbahçesi Treni ara-
cılığında bu hattın halk tara-
fından kullanımına son
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Süper FenerS

Ulu Önder Atatürk, arkada görülen Fenerbahçesi Tren İstasy-
onu'nda indiği Fenerbahçe’de, 17 Mayıs 1936 (Fotoğraf: R.Sertaç
Kayserilioğlu koleksiyonu)
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verilişinin 1928 yılını takiben olduğunu gö-
rüyoruz. Ne var ki; birçok kaynaktan araş-
tırmama rağmen, Fenerbahçe Tren
İstasyonu binasının kesin yıkılış tarihini bir
türlü bulamasam da bu yıkımın 1936 yılını
takiben olduğunu, kampın içinde kalan iç
rayların sökümünün ise TCDD personel
ve ailelerinin istirahatlerini temin amacıyla
1957 yılında inşa edilecek Fenerbahçe
Devlet Demir Yolları Kampı’nın yapımı
aşamasında gerçekleştiğini tahmin et-
mekteyim)

1936 senesinden sonra iyice kullanım
dışı kalan ve hatta bu nedenle de halk ta-
rafından yıllar yılı "Kör Hat" diye tanımla-
nan çocukluğumuzun bu nostalji hattının
rayları, şimdiki ismi ile Dr. Faruk Ayanoğlu
Caddesi'nin denize inen kısmının sol ta-
rafında (benim de 50’li-60’lı yıllarda üzer-
lerinde oynadığımız raylar arasında)
yıllarca at kestanesi ağaçlarının arasında
kaldı. Nihayetinde de 1969 senesi so-
nunda verilen bir emir ile de demiryolu
amelelerinin rayları ve traversleri sök-
meye başlaması sonucu 1970 senesi
Mart'ında sessiz sedasız tarihe karıştı.

Evet… Kadıköy’ümün bir hatırası daha
maziye gömülmüş, tarihine ve hatıralarına
sahip çıkmayan bir neslin mirasçıları ola-
rak görevlerini o dönemde de layikiyle(!)
yerine getirmişlerdi. Oysa böylesi tarihe
mal olmuş Fenerbahçesi İstasyonu, gele-
cek kuşaklara örnek olsun diye açık hava
müzesi olarak muhafaza edilse ve de Kur-
tuluş Savaşı’nda cephelere silah sevki
için kullanılıp yurdun kurtuluşunda pay alı-
şının hikâyesi gençliğe övgü kültürü ola-
rak anlatılsa idi keşke... 

Şimdilerde, eski adı “Hatboyu” olan
Feneryolu Faruk Ayanoğlu Caddesi’nden
ne zaman geçsem, 60'lı yıllarda 12-18’li

yaşlarımın hatıraları arasında, hala o bah-
çeli köşklerden yükselen Adamo’lu Peppi-
no'lu melodileri sanki yine duyar, iki yanı
ağaçlarla çevrili caddede yere düşmüş at
kestaneleri arasında faytonla geçerken
parke taşlarının nallar ile yaptığı sokak
solosunu yine dinler, ve de sanki 2-3 va-
gonlu bir küçük trenin Fener'e doğru geç-
tiğini görür de makinistine de el sallarım. 

Evet… “Kör Hat” dediğimiz ve hattının
körlüğü kadar talihinin de körlüğünden hiç
şüphemizin kalmadığı o rayların izleri,
şimdilerin asfalt döşeli Ayanoğlu Cadde-
si'nde  kalmadıysa da  bazı yüreklerde
hâlâ durmakta. Ne diyelim; baki kalan bu
kubbede, bir hoş seda imiş...

Fenerbahçesi Tren Hattı
ile Feneryolu Hat Bo-
yu’nun da içinde yer aldığı
Kadıköy Krokisi, 
1930’(Kitapiçi Planı 
Sayfası: R.Sertaç Kayse-
rilioğlu arşivi)/ 

Bifurcation et Phener-
Baghdje/Feneryolu-Fener-
bahçesi Ayrımı ibareli, son

derece nadir bulunmuş
tren abonman bileti,1900'

(Abonman Bileti: R.Sertaç
Kayserilioğlu koleksi-

yonu)

Ulu Önder Atatürk’ün Fenerbahçesi Tren
İstasyonu aracılığında yaptığı  “Fener-

bahçesi Gezisi” haberinin yer aldığı bazı
gazeteler,18 Mayıs 1936 (Gazeteler:

R.Sertaç Kayserilioğlu koleksiyonu)
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Süper Fener

Bayern Münih'le Bun-
desliga'da sezonu

şampiyon olarak tamam-
ladıktan sonra takımdan
ayrılmak istediğini açık-
layan Robert
Lewandowski'nin eski
menajeri Cezary
Kucharski açıkla-
malarda bulundu.

İspanya'da yayın
yapan radyolardan La
Ser'e konuşan Kucharski,

"Barcelona ve
Lewandowski transfer için

uğraşıyor. Sanırım bu transfer
olacak. Benzema'dan daha iyi
olduğunu göstermek istiyor.
Barcelona'ya gitmek is-
temesinin sebebi bu. Bayern
yöneticileri Barcelona'ya git-
mek istediğini biliyor. Kariyer
planı önce İspanya, son-
rasında ABD olacak." dedi.

Bayern Münih Sportif Di-
rektörü Oliver Kahn, yeni
transfer Sadio Mane'nin
imza töreninde konuya il-
işkin, "Robert

Lewandowski'nin 2023'e kadar sözleşmesi
var ve yeni sezonun ilk antrenmanında onu
takımla birlikte görmeyi bekliyoruz. Duru-
munda bir değişiklik olmadı. Bizimle birlikte
olduğu için memnunuz ve onu antrenmanda
gördüğümüzde mutlu olacağız." ifadelerini
kullanmıştı.

Robert Lewandowski ise daha önce yap-
tığı açıklamada şunları söylemişti, "Ayrıl-
mayı istemem parayla ilgili değil. Hayatımda
başka duyguların da olmasını istiyorum.
Beni sonuna kadar dinlemediler. İçimden bir
ses ayrılmam gerektiğini söylüyor ve bunu
aşamıyorum. Bir kulüpte yıllar boyunca
oynuyorsanız, sürekli kendinizi hazır tut-
tuysanız, sakatlıklarda bile hazırsanız ve en
iyi halinizi ortaya çıkardıysanız bence iki
taraf için de en iyi çözümü bulmak gerekiyor
ve tek taraflı bakmamak gerekiyor. Burada
birkaç yıl oynadıktan sonra böyle bir talepte
bulunsaydım anlardım ama böyle bir yolu
bitirdikten sonra bu saygıyı görmek istiyo-
rum. Kulüp beni neden zorla tutacak ki?
Başına böyle bir şeyin gelebileceğini gören
hangi oyuncu Bayern'e gelmek isteyecek
ki? 8 yıldır buradayım. Harika insanlarla
tanıştım, harika işler başardık. Bunun
hafızalarda böyle kalmasını istiyorum."
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FIFA, 2022 Dünya Kupası öncesi yaptığı açıklamayla
takım kadrolarındaki değişikliği duyurdu. Buna göre,

kadrolar 26 oyuncudan oluşacak.
2022 Katar Dünya Kupası'yla başlamak üzere 23 olan

kadro sınırlamasının, en az 23, en fazla 26 oyuncu şeklinde
güncellendi.

21 Kasım'da Katar'da başlayacak Dünya Kupası, 18 Ar-
alık'taki dev finalle sona erecek.

2022 Dünya Kupası için geri sayım sürüyor. Katar'da
düzenlenecek dev organizasyona 5 ay kala biletlerin yüzde
60'ı satıldı. 

KONAKLAMA SORUNU MU VAR?
Kasım ayında başlayacak 28 günlük turnuva öncesinde

biletler için 23 milyonu aşkın talep var. 32 takımın mücadele
edeceği kupada satışa çıkan biletlerin sayısı ise 2 milyon. 

Açılışa beş ay kala tribünlerin yüzde 60'ının dolması
garantilenirken, Katar'a gitmesi tahmin edilen 1 milyon 200
bin turistin konaklamada problem yaşayıp yaşamayacağı
merak konusu. 

Resmi kaynaklara göre Katar'da 30 bin
otel odası bulunuyor. Organizatörler bu
rakamı günlük kiralık evler ve cruise gemi-
leriyle 100 bin odaya çıkarmayı hedefliyor.

FIFA Başkanı Gianni Infantino, turistlerin
konaklama problemi yaşayacağını düşün-
müyor.

"Konaklama için endişelenmiyorum.
Turistik tesislerin hazır olacağından
eminim. Unutmayın ki 2022 Dünya
Kupası yalnızca Katar'ın organiza-
syonu değil. Bu, Arap Yarı-
madası'nda düzenlenecek ilk
Dünya Kupası. Bu yüzden komşu
ülkelerinde turistik tesisleriyle bu
heyecana ortak olmasını bekliyo-
rum."
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Katar Dünya Kupası’nda kadrolar 26 kişi
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Futbolun yönetim organı FIFA, Ukrayna'daki işgalden etkile-

nen yabancı oyuncuların sözleşmelerini Haziran 2023'e
kadar askıya almalarına izin verdi. 

Geçtiğimiz günlerde Ukrayna Futbol Federasyonu Başkanı
Andriy Pavelko, ülkedeki maçların güvenli bir şekilde devam
ettirilmesi konusunda FIFA ve UEFA başkanlarıyla görüştü.

Ukrayna kulüpleriyle sözleşmeli yabancı oyuncular, işgalle
birlikte ülkeden ayrıldı ve ligin yeniden başlaması duru-
munda geri dönüp dönmeyecekleri belirsizliğini koruyor.

FIFA yeni kararıyla oyuncuların ve teknik direktörlerin
dönüşlerini erteleme kararı almalarına izin veriyor.

FıFA'NıN AçıKLAdığı KARAR şU şeKıLde:
"Ukrayna ve Rusya federasyonlarına bağlı

kulüpler, 30 Haziran'a kadar yabancı oyuncular
ve antrenörler ile karşılıklı anlaşma sağlaya-
mazsa bu oyuncular ve antrenörler sö-
zleşmelerini 30 Haziran 2023'e kadar askıya

alma hakkına sahip olacaklar."

Tecrübeli yıldız Cristiano Ronaldo'nun Manchester United'dan
ayrılması bekleniyor.
Daha önce çıkan haberlerde Chelsea yönetiminin Ronaldo

cephesi ile görüşme ayarlamak istediği ifade edilirken, Roma'nın
da teknik direktör Jose Mourinho ile Ronaldo'yu bir araya getirme
planları da gündeme bomba gibi düşmüştü.

cR7 ıLe ıLgıLı YeNı bıR ıddıA dA The SUN'dAN geLdı.
Habere göre Portekiz ekibi ve Ronaldo'nun yetiştiği kulüp olan

Sporting, Ronaldo'yu kulübe geri dönmeye ikna edebileceklerine
inanıyor. 

Sporting başkanı Bruno de Carvalho da Ronaldo'ya övgü dolu sö-
zler sarf etmiş ve futbolcunun kariyerini kulüpte son vermesini istediğini
dile getirmişti.

Cristiano Ronaldo 2002 yılında profesyonel olduğu Sporting'te 1 sezon
oynadıktan sonra Man Utd'a transfer olmuştu. Ronaldo 2003-2022 yılları
arasında ManU, Real Madrid ve Juventus formalarını giydi. 

Yeni sözleşmeyi imzaladı, tarihe geçtiMohamed Salah
FIFA'dan Ukrayna ve Rusya için yeni karar

2022 TEMMUZ SS

YeYeY ni sözMohamedSalah

İngiltere Premier Ligi ekiplerinden Liverpool, golcü oyuncusu
Mohamed Salah'la yeni sözleşme konusunda anlaşmaya

vardı. Merseyside ekibi, bir yıl içinde sözleşmesi sona erecek
Mısırlı golcüyle yeniden anlaştı ve 2025'e kadar sürecek yeni bir
sözleşmeye imza attı. Mohammed Salah, kulüp tarihinin en çok
kazanan oyuncusu oldu. Mısırlı oyuncunun yıllı 21 milyon Eu-
ro'luk sözleşmeye imza attığı İngiliz basınına yansıdı. 

İki taraf arasındaki görüşmeler birara tıkansa da Liverpool
yeni anlaşmanın yolunu buldu. Son günlerdeki görüşmeler yo-
ğunlaştı ve bir ekip Salah'la görüşmek için oyuncuyla biraraya
geldi. Yapılan görüşmeler sonrası da imzalar atıldı.

YeNi ANLAşMA SONLANıNcA SALAh
33 YAşıNdA OLAcAK.
Salah sözleşmeyle ilgili Liverpool'un internet sitesine konu-

şurken, "Harika hissediyorum ve bu kulüple kazandığım kupalar
için heyeycanlıyım. Herkes için mutlu bir gün. Biraz zaman aldı.
Şimdi her şey tamam ve gelecekte olacaklara bakmalıyız" diye
konuştu. 

FIFA, Ukrayna ve Rusya'da forma giyen yabancı oyuncular ile antrenörlere tanıdığı sözleşmeleri
askıya alma hakkını 30 Haziran 2023'e kadar uzattı.
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Gazetecilik mesleğine başladığım günden beri
fotoğraf da çekiyorum. Halen elimdeki cep te-

lefonu ile sürekli görüntü çekiyorum. Türk Vo-
leybolu'na birincilik kazandıran ilk ve tek
fotoğrafı da ben çektim.

Size bu görüntüyü sunuyorum. Harika...
Bizde de böyle anlamlı görüntülere hasretiz.

Kim çekmiş belli değil. 
Görüntü Türkiye-Güney Kore maçından.
Federasyonda "Fotoğraf" nedir bilen olma-

dığı için, görüntüler çoğunlukla kötü.
"İşte fotograf" diyebileceğim bir görüntü

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

İşte güzel fotograf

Ali Koç'a tebrikler

Fenerbahçe'nin eski antrenörü Adnan Kıstak,
Bodrum'da voleybol harekatı başlattı.Kıstak,

Bodrumspor'u bölgesel ligde grubunda namağ-
lup olarak ikinci lige çıkardı. Tebrikler.

Türkiye  Spor Yazarları Der-
neği ( TSYD) yaza görkemli

bir gece ile "Merhaba" dedi.
Çok kalabalık geçen müzikli
gecede, Başkan Oğuz Tongsir,
her konuk ile ayrı ayrı ilgilendi.

Beşiktaş Kulübü Başkanı
Ahmet Nur Çebi "Fut-

bolda eski olan her şey
değişsin. Yeni isim-
ler gelsin’ demiş.

Ahmet Nur
Çebi, 2012'den
beri Beşiktaş’ta
Başkan, başkan
vekili ve icra ku-
rulu başkanı ola-
rak görev
yapıyor.

Nihayet Ali Koç bir zirve kaptı. Kulüpler Birliği'nde
Trabzonspor Kulübü Başkanı Ahmet Ağaoğlu'nun

koltuğu bırakmasıyla Ali Koç başkan oldu. Tebrikler.
Ancak, bu Kulüpler Birliği'nin başkanlığı ne işe ya-
rayacak. Bir önceki başkanın takımı iyi idi. Bekleye-
lim ve görelim, Fenerbahçe, başkanının bu havası ile
ne yapacak.

Türk Sporu'nun en tehlikeli federasyonu
futboldur. Futbol Federasyonu'nun se-

ç i m i yapıldı ve Mehmet
Büyükekşi baş-

kan seçildi.
S e ç i m e

100 kişi ka-
t ı l m a m ı ş .
Ali Koç ka-
t ı l m a m ı ş .

Eski milli fut-
bolcuların katı-

lım sayıları az. Alt
ligler nerede. TSYD
temsilcilerive birçok futbol organının
temsilcileri çoğalmalı.

Bu Futbol Federasyonu'na ne de-
ğerli isimler başkanlık yaptı. Siyasi ikti-
darın federasyonun içine elini sokması,
havayı kaçırdı. Müteahhit Nihat Özde-
mir'den sonra yeni başkanın da iktidarın
emrinde olması muhtemel. Temennim
özerk bir federasyon olması. Hayırlı
olsun,

Akıl hastanesinde bir hasta, kendini ta-
vana asarak "Ben ampul oldum"

demiş.
Kimse onu aşağıya indirememiş.
Başhekime söylemişler, o da
"Elektrikler kesildi deyin.
Artık bir işe yaramazsın"
demiş.

Bir süre sonra, görevli tekrar başhe-
kime gelmiş" Efendim onu ikna ettik, ine-

cek" demiş,
Başhekim "Eeee, sorun ne" diye

sormuş.
Görevli noktalamış:"Efendim, o ine-

cek de, etrafındakiler karanlıkta kala-
cağız diye engelliyor."

Hoşgeldin Bodrumspor

TSYD’den yaza merhaba Demiş mi acaba?

Kaptanımız Eda Erdem kaptan-
lığında, yeni transferimiz Mer-
yem Boz'un harika sayıları ile

Türkiye Kadın Voleybol Milli Ta-
kımı (Filenin Sultanları) Anka-

ra'da başladığı ve yine
Ankara'da bitireceğe Milletler

Ligi Turnuvası'nda 12 takım ile
oynadı ve başarılı oluyor. Son
turnuva 13-17 temmuz Anka-

ra'da.

deded ğişişi sinini . YeYeY ni isisi imimi
lelel r gelslsl inini ’ demiş.

Ahmet Nur
Çebi, 2012'den
beri Beşiktaş’ta
Başkan, başkan
vekili ve icra ku-
rulu başkanı ola-
rak görev
yapıyor.
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Ayın Fıkrası

Türkçe’de 
söylenmesi 
zor cümleler

ta,
mpu

ire
r, o
dey
zsı

rev
on

ee, sorun ne" diye

amış:"Efendim, o ine-
kiler karanlıkta kala-
yor."

kendini ta-
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ememiş.
o da
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n"

vli tekrar başhe-
nu ikna ettik, ine-

Futbol Federasyonu'na Yeni Başkan

Ankara'da Başladı, Ankara'da Bitecek
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Uzun zamandan beri yazıyorum. Ve Fenerbahçe Divan Toplantı-

sı'nda dile getirdim.
Konu şu, Şükrü Saraçoğlu Stadı'ndan metrobüs ile tren garına

giden bir ara yol var. Yolun yarısına kadar asfalt, binaların bitiminden
sonra da engebeli bir yer. 

İnsanlar düşüyor, kimi kolunu bacağını kırdı, benim de dizim çat-
ladı.

Kadıköy Belediyesi "Orası özel mülk" deyip, işi üzerinden atıyor.
Israr ediyorum, orasının bir kısmı özel mülk. Bizim sıkıntı çektiğimiz
yer, yol kenarı. Yani devletin veya belediyenin.

Yönetimimizdeki Can Gebeşoğlu,Kadıköy Belediyesi Meclisi'nde.
İnsan, bana "Gel bakalım, bir anlat bakalım" demeli idi.
Ancak, iş yapmaya niyetleri yok. Çünkü reklamı yok.

Geçen sayımızda Türk Bası-
nı'nda devrim yapan Güneş

Gazetesi'nin görkemli kadrosunu
vermiştik. Bu sayımızda da siz-
lere spor fotoğraflarını ulaştı-
ranları sunuyorum. Kar, kış,
yağmur dinlemeden sizlere güzel
görüntülher iletmek için gece-
gündüz çabalayan fotomuhabir-
leri onlar. Üzülerek yazıyorum ki,
artık o fedakar insanlar yok. Bir
çoğu da hakkın rahmetine ka-
vuştu. Hepsine Allah'tan rahmet
diliyor, geride kalanlara sağlıklı
uzun bir yaşam diliyorum. O gün-
ler basın da özgür idi. Arıyoruz.

Kadıköy belediyesi halletmedi!

saha dışından...
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GGGGGGeeççen sayım
nı'nda devr

GGazaza ezez tetet si'i'i nin g
vermiştik. Bu
lere spsps or fofof to
ranları sunuy
yağmur dinlem
görüntülher il
gündüz çabala
leri onlar. Üzül
artık o fedaka
çoğu da hakk
vuştu. Hepsine
ddiliyor, geride
uzzuun bir yaşam
ler bbaassın da öz

Bu karikatüriste
şapka çıkarıyorum
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Çorum Atatürk Spor Salo-
nu’nda gerçekleşen Süper

Lig final etabının ilk gününde
sporcularımızdan Özge Yıl-
maz, Simay Kulakçeken ve
Gülpembe Özkaya’dan olu-
şan Fenerbahçe Masa Tenisi
Kadın Takımımız, Bursa Bü-
yükşehir Belediyespor ve
Trabzonspor’u 4-1, ikinci gün
maçındaysa Tigemspor’u da
yine aynı skorla mağlup ede-
rek sezonu namağlup şampi-
yonlukla tamamladı. 

Sporcularımızdan Zihni

Batuhan Şahin, Miraç Kahra-
man ve Hakan Işık’ın yer al-
dığı Erkek Takımımız ise
organizasyonun ilk gününde
Çorum Belediyesi GSK’ya 4-1
mağlup olurken, Antalyas-
por’u 4-3’le geçti. İkinci gün
maçlarındaysa Sarkuysan ile
karşılaşan takımımız rakibini
4-1 mağlup ederken, sezonu
ise 5. sırada tamamladı.

Fenerbahçe Kadın Tenisi
Takımımız, müsabakaların ar-
dından düzenlenen törenle
kupasını aldı.

GÜNDEM

KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turan, 
Numan Atay, Barış Özkan, 

Özgün Mert, Harun Ata.

BASKI
Zeynel Abidin AKKOÇ  

Acıbadem Copy Center  Acıbadem
Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1

Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
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İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 
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Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

Kadın Masa Tenisi Takımımız, Süper Lig’de

NAMAğLup şAMpiyoN 

TEMMUZ 2022
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Değerli yöneticilerimizden,
sevgili ağabeyimiz 
Köksal Özbek’in 
değerli şiirleri...

Yıldız futbolcularla dopdoludur
Fenerbahçe’nin mazisi
kâmilen…
Sıralayalım birkaç örneği, 
temsilen…
Anamadıklarımızı da hatırlar
zaten, tarihi bilen…
Hangi birini sıralayalım, 
saymakla bitmez.
Sığmaz destanlara satırlar 
yetmez…
Yer ayıramadık diye hiç biri 
yitmez.
Galip, Zeki, Rıza, Yavuz İsmet,
Sabih…
Hasan Kamil, Büyük Fikret, Nuri,
Bombacı Bekir Alâeddin…
Hikmet, Mehmet Reşat, Sait 
Selahattin…
Samim, Murat, Halil, Donanma
Kamil…
Lebip, Taka Naci, Boncuk Ömer,
Melih, Suphi, Ural, Esat Kaner…
Müjdat, Ahmet Erol, Çağatay
Cafer, Halit, Küçük Fikret…
Ordinaryüs Lefter. Kaleye
geçince Cihat, Savunma 
çok rahat…
Basar çalımı, top kaptırmaz
Lefter, verir takıma istirahat…

Kalecilerin kabusu Canavar
Burhan; Basketin de piridir
Sinyor Can…
Zarif futbol ve milimetrik pas,
Selahattin Torkal ile Mehmet 
Ali Has…
Tek başına tandem, Naci
Erdem…
Vursalar başına bin dipçik, 
yıkılmaz yere Mehmetcik…
Yaklaşalım artık günümüze
,yıldızların isimlerini serelim
önümüze…
Şeref, Şükrü Ersoy, Avni 
Kalkavan…  İsmail, Puşkaş
Ergün, Fuat, Ali İhsan…
Önder, Hüseyin, Şirzat,  Yılmaz,
Ercan…Mikro Mustafa, Rıdvan,
Müjdat, Alparslan…
Ziya, Selçuk, Şükrü ve Bay Gol
Osman…Şenol, Birol, Nedim,
Tanju, Serkan
İsmail, Şenol, Oğuz, Aykut,
Turhan…
Ve illaki Cemil Turhan…
Kırık ayakla gelip, kırık ayakla
oynayan Altıparmak Ogün…
Değer biçilmezdi hepsine, 
oynasalardı eğer bugün…

Masa Tenisi Süper Ligi’nde 2022 sezonu Çorum’da
yapılan Süper Lig 6. Etap Play-off final müs-

abakalarıyla sona erdi. Fenerbahçe Kadın Tenisi
Takımımız, sezonu namağlup şampiyon tamamlarken,

Erkek Takımımız ise sezonu 5.’likle noktaladı.

DESTANDAN 

BİR 
ÖZET   
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Çorum Atatürk Spor Salo-
nu’nda gerçekleşen Süper

Lig final etabının ilk gününde
sporcularımızdan Özge Yıl-
maz, Simay Kulakçeken ve
Gülpembe Özkaya’dan olu-
şan Fenerbahçe Masa Tenisi
Kadın Takımımız, Bursa Bü-
yükşehir Belediyespor ve
Trabzonspor’u 4-1, ikinci gün
maçındaysa Tigemspor’u da
yine aynı skorla mağlup ede-
rek sezonu namağlup şampi-
yonlukla tamamladı. 

Sporcularımızdan Zihni

Batuhan Şahin, Miraç Kahra-
man ve Hakan Işık’ın yer al-
dığı Erkek Takımımız ise
organizasyonun ilk gününde
Çorum Belediyesi GSK’ya 4-1
mağlup olurken, Antalyas-
por’u 4-3’le geçti. İkinci gün
maçlarındaysa Sarkuysan ile
karşılaşan takımımız rakibini
4-1 mağlup ederken, sezonu
ise 5. sırada tamamladı.

Fenerbahçe Kadın Tenisi
Takımımız, müsabakaların ar-
dından düzenlenen törenle
kupasını aldı.
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Değerli yöneticilerimizden,
sevgili ağabeyimiz 
Köksal Özbek’in 
değerli şiirleri...

Yıldız futbolcularla dopdoludur
Fenerbahçe’nin mazisi
kâmilen…
Sıralayalım birkaç örneği, 
temsilen…
Anamadıklarımızı da hatırlar
zaten, tarihi bilen…
Hangi birini sıralayalım, 
saymakla bitmez.
Sığmaz destanlara satırlar 
yetmez…
Yer ayıramadık diye hiç biri 
yitmez.
Galip, Zeki, Rıza, Yavuz İsmet,
Sabih…
Hasan Kamil, Büyük Fikret, Nuri,
Bombacı Bekir Alâeddin…
Hikmet, Mehmet Reşat, Sait 
Selahattin…
Samim, Murat, Halil, Donanma
Kamil…
Lebip, Taka Naci, Boncuk Ömer,
Melih, Suphi, Ural, Esat Kaner…
Müjdat, Ahmet Erol, Çağatay
Cafer, Halit, Küçük Fikret…
Ordinaryüs Lefter. Kaleye
geçince Cihat, Savunma 
çok rahat…
Basar çalımı, top kaptırmaz
Lefter, verir takıma istirahat…

Kalecilerin kabusu Canavar
Burhan; Basketin de piridir
Sinyor Can…
Zarif futbol ve milimetrik pas,
Selahattin Torkal ile Mehmet 
Ali Has…
Tek başına tandem, Naci
Erdem…
Vursalar başına bin dipçik, 
yıkılmaz yere Mehmetcik…
Yaklaşalım artık günümüze
,yıldızların isimlerini serelim
önümüze…
Şeref, Şükrü Ersoy, Avni 
Kalkavan…  İsmail, Puşkaş
Ergün, Fuat, Ali İhsan…
Önder, Hüseyin, Şirzat,  Yılmaz,
Ercan…Mikro Mustafa, Rıdvan,
Müjdat, Alparslan…
Ziya, Selçuk, Şükrü ve Bay Gol
Osman…Şenol, Birol, Nedim,
Tanju, Serkan
İsmail, Şenol, Oğuz, Aykut,
Turhan…
Ve illaki Cemil Turhan…
Kırık ayakla gelip, kırık ayakla
oynayan Altıparmak Ogün…
Değer biçilmezdi hepsine, 
oynasalardı eğer bugün…

Masa Tenisi Süper Ligi’nde 2022 sezonu Çorum’da
yapılan Süper Lig 6. Etap Play-off final müs-

abakalarıyla sona erdi. Fenerbahçe Kadın Tenisi
Takımımız, sezonu namağlup şampiyon tamamlarken,

Erkek Takımımız ise sezonu 5.’likle noktaladı.

DESTANDAN 

BİR 
ÖZET   

Çorum Atatürk Spor Salo-
nu’nda gerçekleşen Süper
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g final etabının ilk gününde
sporcularımızdan Özge Yıl-
maz, Simay Kulakçeken ve
Gülpembe Özkaya’dan olu-
şan Fenerbahçe Masa TeTeT nisi
Kadın TaTaT kımımız, Bursa Bü-
yükşehir Belediyespor ve
Trabzonspor’u 4-1, ikinci gün
maçındaysa Tigemspor’u da
yine aynı skorla mağlup ede-
rek sezonu namağlup şampi-
yonlukla tamamladı.

Sporcularımızdan Zihni

Batuhan Şahin, Miraç Kahra-
man ve Hakan Işık’ın yer al-
dığı Erkek TaTaT kımımız ise
organizasyonun ilk gününde
Çorum Belediyesi GSK’ya 4-1
mağlup olurken, Antalyas-
por’u 4-3’le geçti. İkinci gün
maçlarındaysa Sarkuysan ile
karşılaşan takımımız rakibini
4-1 mağlup ederken, sezonu
ise 5. sırada tamamladı.

Fenerbahçe Kadın TeTeT nisi
TaTaT kımımız, müsabakaların ar-
dından düzenlenen törenle
kupasını aldı.
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Değerli yöneticilerimizden,
sevgili ağabeyimiz
Köksal Özbek’in
değerli şiirleri...

Yıldız futbolcularla dopdoludur
Fenerbahçe’nin mazisi
kâmilen…
Sıralayalım birkaç örneği,
temsilen…
Anamadıklarımızı da hatırlar
zaten, tarihi bilen…
Hangi birini sıralayalım,
saymakla bitmez.
Sığmaz destanlara satırlar
yetmez…
YeYeY r ayıramadık diye hiç biri
yitmez.
Galip, Zeki, Rıza, YaYaY vuz İsmet,
Sabih…
Hasan Kamil, Büyük Fikret, Nuri,
Bombacı Bekir Alâeddin…
Hikmet, Mehmet Reşat, Sait
Selahattin…
Samim, Murat, Halil, Donanma
Kamil…
Lebip, TaTaT ka Naci, Boncuk Ömer,
Melih, Suphi, Ural, Esat Kaner…
Müjdat, Ahmet Erol, Çağatay
Cafer, Halit, Küçük Fikret…
Ordinaryüs Lefter. Kaleye
geçince Cihat, Savunma
çok rahat…
Basar çalımı, top kaptırmaz
Lefter, verir takıma istirahat…

Kalecilerin kabusu Canavar
Burhan; Basketin de piridir
Sinyor Can…
Zarif futbol ve milimetrik pas,
Selahattin ToToT rkal ile Mehmet
Ali Has…
TeTeT k başına tandem, Naci
Erdem…
Vursalar başına bin dipçik,
yıkılmaz yere Mehmetcik…
YaYaY klaşalım artık günümüze
,yıldızların isimlerini serelim
önümüze…
Şeref, Şükrü Ersoy, Avni
Kalkavan… İsmail, Puşkaş
Ergün, Fuat, Ali İhsan…
Önder, Hüseyin, Şirzat, Yılmaz,
Ercan…Mikro Mustafa, Rıdvan,
Müjdat, Alparslan…
Ziya, Selçuk, Şükrü ve Bay Gol
Osman…Şenol, Birol, Nedim,
TaTaT nju, Serkan
İsmail, Şenol, Oğuz, Aykut,
Turhan…
VeVeV illaki Cemil Turhan…
Kırık ayakla gelip, kırık ayakla
oynayan Altıparmak Ogün…
Değer biçilmezdi hepsine,
oynasalardı eğer bugün…
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